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„Kezdeményezem, hogy Óbuda-Bé-
kásmegyer Önkormányzat vegye 
meg az Emőd utcai házat, hogy 
alkotóházként működjön tovább” 
– jelentette be dr. Kiss László, 
Óbuda-Békásmegyer polgármes-
tere a ház kertjében, amely évti-
zedeken keresztül volt az írónak 
és családjának lakhelye. A jövőben 
vidéki magyar vagy éppen külföl-
di szerzőknek és műfordítóknak 
biztosítanának nyugodt körül-
ményeket az alkotómunkára

„Azért hívtuk össze a sajtót, hogy bejelent-
sük: a feltételes mondatoktól a kijelentők 
felé fordultunk. Az utóbbi fél évben szám-
talanszor olvashattuk, hallhattuk: Ha ez 
egy normális ország lenne, a legnagyobb író 
lakóházát megvenné az állam és irodalmi 
központot alakítana ki benne. De ez nem 
egy normális ország. Ha mástól nem, pont 
Esterházy Pétertől tudjuk” – idézte a polgár-

mester az író egyik elhíresült bon mot-ját: 
„Közép-európaiak vagyunk: az idegrend-
szerünk elrongyolt, a vécépapírunk ke-
mény.”

Felbolydult 
az irodalmi élet 
a hirdetésre
Az Emőd utcai kertes családi ház azután ke-
rült az érdeklődés homlokterébe, hogy az in-
gatlan felkerült a legnagyobb adás-vétellel 
foglalkozó portálra, Dragomán György író 
pedig posztot írt Faceboook-oldalára az ügy-
ről (lásd keretes írásunkat). Esterházy Péter 
örökösei eredetileg  350 millió forintos áron 
hirdették a 200 m2 alapterületű, kilencszo-
bás, 1188 m2 telekterületen álló Emőd utcai 
Esterházy-házat a Római-parton. A hirdetés 
szerint „az épületet 1980-ban bővítették – 
a tetőtér beépítésével – jelenlegi méretére, 
melynek köszönhetően sok-sok évig volt 
egy boldog nagycsalád otthona”. Mint azt 
az Óbuda újság megírta, a III. kerületi ön-

kormányzat tárgyalásokat folytatott az in-
gatlan hasznosításáról, nemrég pedig a hir-
detés is lekerült az ingatlanpiaci portálról 
– május 22. délelőttjére pedig sajtótájékoz-
tatót hívott össze az önkormányzat a pol-
gármester mellett Dragomán György író, 
valamint a család képviseletében Esterházy 
Marcell részvételével.

Esterházy Péter 
emléke és lakhelye 
az óbudai szellemi 
hagyaték része
Dr. Kiss László felidézte, hogy az önkor-
mányzat az elmúlt években számos alka-
lommal és módon emlékezett az elmúlt 
évtizedek magyar szépprózájának egyik leg-
nagyobb alakjára: a kerület kulturális folyó-
irata Esterházy-különszámmal jelentkezett 
2020 tavaszán, 2021-ben köztéri Esterházy 
idézetplakátok lepték el a kerületet, 2022-
ben átfestették a rómaifürdői HÉV-meg-
állót, 2023-ban a szomszédos strand ke-

rítésére kerültek ki idézetek. „Most, 2024 
tavaszán pedig  kezdeményezem, hogy 
Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat vegye 
meg az Emőd utcai házat, hogy alkotóház-
ként működjön tovább” – tette hozzá.

Alkotóház lesz  
Esterházy Péter  
családi háza

Összefogás az ingatlan méltó hasznosításáért

  
 
Az a feladatunk, hogy 
küzdjünk a kultúra 
szabadságáért, 
álljunk ki mellette, 
emeljük be 
a szolidaritást mint fő 
értéket, teremtsünk 
erős közösségeket 
a kultúra segítségével 
és támogassuk 
a kreativitást.
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DRAGOMÁN KEZDTE
Az Esterházy-család kertes 
házának a sorsa azután ke-
rült a hírekbe, hogy Dragomán 
György író a Facebook-oldalán 
posztolta az ingatlanhirdetést, 
amelyet irodalomtörténeti jelen-
tőségűnek nevezett. „Én csak 
életemben egyszer jártam ott, 
egy születésnapon, felejthetet-
lenül szép alkalom volt. Az jut 
eszembe erről a hirdetésről, 
hogy amikor 2016-ban meghir-
dették Thomas Mann villáját Los 
Angelesben, abban se szerepelt 
semmilyen utalás arra, hogy 
kié is volt az a ház. De aztán 
a teljes német kulturális és pol-
tikai élet összefogott, és a villa 
mára alkotóház” – fogalma-
zott Dragomán, akinek posztja 
alatt rengetegen fogalmaztak 
meg támogató hozzászólást

Az adásvétel a kerületi költségvetés 
számára jelentős kiadásnak számít, főleg 
mert – mint a polgármester fogalmazott – 
a kormányzati szándékoknak megfelelően 
az önkormányzatok ki vannak véreztetve. 
Ugyanakkor nem is a pénz volt a legna-
gyobb probléma, hanem a ház sorsának mér-
legelése, hiszen az önkormányzat és a hozzá 
kapcsolódó szervezetek sokféle tudással 
és képességgel rendelkeznek – de irodalmi 
központ, alkotó- és fordítóház működtetése 
nem szerepel közöttük. 

Új kulturális 
intézménnyel 
gazdagodik a kerület
Éppen ezért volt fordulópont, ügydöntő 
az írók, Dragomán György és Vámos Mik-
lós bejelentkezése. „Az ő általuk alapított 
irodalmi alapítvány garancia arra, hogy 
a ház jó kezekben lesz, hogy létrejön és ma-
gas szinten fog működni az irodalmi alko-
tóház, és így gazdagodik a kerület egy új 
kulturális intézménnyel.”

Dr. Kiss László Esterházy Marcell egy 
évvel ezelőtti nyilatkozatát idézte: „Negy-

ven évet dolgozott benne az apám, nyu-
galom van, közel a Duna-part, ez a légkör 
talán mást is inspirálhat, és eltölthet aktív 
alkotómunkával egy-két hónapot, legyen 
akár külföldi író, vidéki költő vagy épp egy 
fordító, aki a magyar irodalomhoz kötődik. 
Egy ilyen alkotóház Római-fürdő és a fővá-
ros kulturális életére is hatással bírna.”

A polgármester szerint az Esterházy-ház 
megmentése és az irodalmi életbe (vissza)
kapcsolása olyan küldetés, amely messze 
túlmutat a napi szintű politikán, vitákon, 
harcokon. „Pontosan tudjuk, hogy a kö-
vetkező nemzedékek tankönyveiben nem 
azok lesznek, akik most az út menti pla-
kátokról százszámra néznek ránk, hanem 
ennek a háznak a 2016-ban elhunyt lakója. 
Demokrataként az a feladatunk, hogy küzd-
jünk a kultúra szabadságáért, álljunk ki 
mellette, emeljük be a szolidaritást mint fő 
értéket, teremtsünk erős közösségeket a kul-
túra segítségével, támogassuk a kreativitást. 
És amikor eljön az idő – lépjünk pár lépést 
hátra, és ne szóljunk bele a kultúra tartalmi 
ügyeibe” – tette hozzá a polgármester.

Szésza
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Sziasztok!
Budai Sándor Viktor vagyok, a kerület kutyapártos polgármes-
terjelöltje, illetve a kompenzációs lista vezetője. 22 éve élek Bé-
kásmegyeren, előtte Siófok környékén voltam 2 éves koromig 
hű Balaton-tagadó. 2019 óta kutyapártozom, az egyik kedvenc 
időszakom a kampányidőszak, ezért ez már a 4. választásom lesz 
jelöltként. Jelenleg is a kutyapárt szolgálatában vagyok, mint 
logisztikai igazgató, webshopos és miegymás. Azért indulunk 
a választáson, mert nem szeretnénk a kisebbik rosszra szavazni! 
Amint megnyerjük a választást, a következő programot valósít-
juk meg:

Felszámoljuk az illegális szemétlerakókat a zöldfelületeinken. 
Az ifjúsági Önkormányzat részvételével közösségi teret hozunk 
létre a kerületi fiataloknak. Rendszeresítjük a társasházi közös-
ségi kert pályázatokat annak érdekében, hogy a lakókörnyeze-
tünk élhetőbb, szebb legyen. Fellépünk az illegális versenyzéssel 
és a gyorshajtással szemben, illetve felszámoljuk a parkolási ká-
oszt. Célzottan és nagyobb mértékben támogatjuk a létminimum 
alatt élő kerületi nyugdíjasokat és rászorulókat. Önkormányzati 
szinten rendszeresen szervezünk adománygyűjtéseket, illetve 
közvetítünk a helyi vállalkozások és a rászorulók között. A ke-

rületünket sújtó hajléktalanhelyzet kezelésére bevonjuk a problé-
mával foglalkozó civil szervezeteket és a Máltai Szeretetszolgála-
tot, mivel a Miklós utcai központ kapacitás hiányában nem tudja 
megfelelően ellátni a rábízott feladatokat. Városszépítő akciókat 
szervezünk az önkormányzattal, a kerületiek önkéntes munká-
jának bevonásával. Ez egyszerre javítja a város kinézetét, olcsó, 
és közösséget is épít. Indítványozzuk, hogy a polgármesteri hi-
vatal hozzon létre egy részvételiséggel foglalkozó osztályt, ezzel 
is bevonva az itt élő embereket a várospolitikai döntésekbe, ami 
túlmutat a közösségi költségvetésen. Megszüntetjük a meghívásos 
közbeszerzéseket, hogy az önkormányzati beruházások olcsóbbak 
és jobb minőségűek legyenek. Végül, de nem utolsó sorban, be-
vezetem Önöket a konyhámba, ahol megismerhetik nagymamám 
féltve őrzött titkát, a tökéletes zsíros kenyér receptjét. Kacsazsíros 
pirítóskenyér lilahagymával és jó hideg tejjel – Recept. Ízlés sze-
rint bármilyen kenyér, ízlés szerint kacsazsír, ízlés szerint 1 gerezd 
fokhagyma, 1 fej lilahagyma, ízlés szerint só. Elkészítés. Megpi-
rítom a kenyérszeleteket. Bedörzsölöm fokhagymával. Megkenem 
kacsazsírral. Megsózom (ízlés szerint)! Lilahagymát teszek rá, 
amit előtte lereszelek. Forró citromos teával fogyasszuk. Jó étvá-
gyat, ízlés szerint!

Balogné Marosvölgyi Anna vagyok a Mi Hazánk Mozgalom he-
lyi szervezeti elnöke és egyben III. kerület polgármester jelöltje.

Családommal, férjemmel és három kiskorú gyermekemmel 
Óbudán élek. Orvos szüleimtől nemzeti keresztény neveltetést 
kaptam, gyermekeimet is ebben a szellemben nevelem. Nagycsa-
ládos édesanyaként rendkívül fontosnak tartom, hogy a magyar 
értékek mentén tudjunk egy biztonságos és élhető otthont biztosí-
tani az utánunk jövő nemzedék számára.

Egyházi iskolában érettségiztem, majd műszaki informatikus-
ként szereztem diplomát a Gábor Dénes Főiskolán. Egy nemzet-
közi szállítmányozó cég pénzügyi osztályán dolgoztam, majd 
a Fővárosi Önkormányzat Ellátási és Gazdasági Szolgálatának 
közbeszerzési osztályán szereztem tapasztalatokat. Később mun-
kámat egy szoftverfejlesztő cég tulajdonosaként folytattam.

Óbudai lakos vagyok, gyermekeim is itt járnak óvodába, is-
kolába, jól ismerem a kerület adottságait, lehetőségeit és problé-
máit. A közbiztonság javítását és a közlekedés ésszerűsítését (pl. 
a biciklisávok racionalizálása) tartom a legégetőbb feladatnak. 

Mint olyan embernek, aki maga is sokat közlekedik a kerületben, 
szándékomban áll a tömeg- és az autós közlekedésnek a javítása. 
Szívügyemnek tekintem a környezetvédelmet, és a kerület zöld-
területeinek megőrzését, (pl. a Mocsárosdűlő területén), az ille-
gális szemétlerakók megszűntetését. Fontos számomra a kerü-
let köztisztasága és gondozottsága. Kiemelt feladatnak érzem 
az egészségügyi ellátás minőségének javítását, a családtámogatási 
rendszer megerősítését, a hajléktalanok elhelyezését, valamint 
az oktatási rendszer színvonalának javítását. Fontosnak tartom 
a gyerekek sportolási lehetőségének biztosítását, a Laborc utcai 
napközis tábor újranyitását. 

Vannak álmaim, s szeretném azokat mindannyiunk javára meg-
valósítani. Álmokból lesznek a tervek és a tervekből egy szebb 
világ. Célom, hogy Óbuda újra Budapest egyik legszebb kerülete 
legyen, élhető és biztonságos!

Kérem, tiszteljenek meg bizalmukkal és én képviselőként Önö-
kért – Önökkel együtt fogok dolgozni egy virágzó Óbudáért! 

POLGÁRMESTERJELÖLT
Mi Hazánk Mozgalom

BALOGNÉ 
MAROSVÖLGYI ANNA

POLGÁRMESTERJELÖLT
MKKP

BUDAI 
SÁNDOR VIKTOR
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Kedves III. kerületiek!
Csapatommal az önkormányzati munkát szolgálatnak tekint-
jük, amit tisztességesen, valóban a közösség érdekében végezni 
csak felelősségvállalással és a közös jövő megtervezésével lehet. 
Ahogy 2019-ben, most is vállaljuk, hogy az itt leírtak teljesítését 
számonkérik majd tőlünk.

A III. kerületben az ellenzéki pártok az elmúlt öt évben egyet-
értésben, összefogásban dolgoztak az önkormányzatban, és nem 
volt kétséges, hogy a csapatom ugyanígy folytatja a munkát: ezért 
a kerületben a polgármesteri és képviselőjelölti szavazólapokon 
csak egy-egy valódi ellenzéki jelölt neve szerepel majd. Minden 
máshová adott szavazat – közvetlenül vagy áttételesen – a Fideszre 
leadott szavazat lesz.

Újrainduló polgármesterként fontos most is világossá tennem: 
ahogy eddig, ezután is mindenki polgármestere leszek, azt kere-
sem, ami minket, III. kerületieket összeköt. A csapatomat vezetve 
továbbra is a legfontosabb feladatom, hogy csak azt nézzem egy-
egy döntés meghozatala során, az az óbudaiak és békásmegyeriek 
érdekét szolgálja-e. 

Vállaljuk:
1. Megvédjük és megőrizzük mindenki számára elérhető zöld, 

természetközeli helynek az Óbudai-szigetet, a Mocsárosdűlőt 

és a Római-partot. l 2. Folytatjuk az Óbudai Promenád kiépíté-
sét a Harrer Sétány megújításával. l 3. Nem engedünk több lakó-
parkot a kerületbe. l 4. Felújítjuk és bővítjük a térfigyelő kamera 
rendszert. l 5. Fix traffipaxokat telepítünk a gyorsulási versenyek 
megakadályozására. l 6. 150 millió Ft-ra növeljük a közösségi 
költségvetés keretösszegét. l 7. Nem engedjük az ingatlanspeku-
lánsokat a Rómaira, továbbra is biztosítjuk nyaranta az ingyenes 
és biztonságos strandolási lehetőséget. l 8. 2027-ig az összes köz-
területi padot és hulladékgyűjtőt lecseréljük modern és jól hasz-
nálható darabokra. l 9. Folytatjuk Békásmegyer mindkét oldalán 
a parkolófejlesztést. Kizárólagos lakossági parkolóhelyeket ala-
kítunk ki kerületszerte. l 10. Kitiltjuk a kamionokat Óbudáról,  
és csillapítjuk a lakóövezek forgalmát. l 11. A kerület egészében 
elérhetővé tesszük a Bubi-szolgáltatást. l 12. Biztosítjuk, hogy 
minden III. kerületi gyermek ingyenesen étkezhet az önkormány-
zati óvodákban.  l 13. Felújítjuk az önkormányzati bérlakásállo-
mányt. l 14. A 65 év felettieknek járó 10 ezer Ft-os vásárlási utal-
ványt a 40 éves munkaviszonnyal nyugdíjba menők számára is 
elérhetővé tesszük. l 15. Megvédjük a Szent Margit Szakrendelőt 
az államosítástól, és megújítjuk a Csobánka téri szakrendelőt.

Folytassuk közösen! Ehhez kérem június 9-én támogató szava-
zatát.

dr. Kiss László polgármester

POLGÁRMESTERJELÖLT

Tisztelt Óbudaiak!
Öt éven keresztül egyszer sem biztosított számomra megjelené-
si lehetőséget az Óbuda újság, ellenben a legalantasabb rágal-
makkal és minden alapot nélkülöző hazugságokkal támadtak 
lapszámról lapszámra. Most az önkormányzati választások kö-
zeledtével a jogszabályi rendelkezések miatt kénytelenek egy-
szeri alkalommal felületet biztosítani minden indulónak, így öt 
év után ismét szólhatok Önökhöz a kerület hivatalos, közpénzből 
fenntartott lapjában. Abban az újságban, amelyet számos alka-
lommal marasztaltak el választási szabályszegésért, és amelyről 
mára kiderült, hogy a korrupció melegágyaként fejtette ki 5 éven 
keresztül Kiss László és Szabó Tímea gyűlöletpropagandáját. 

Mindezek fényében személyemmel nem kívánok hozzájárulni 
a DK-s pártlappá silányított nagymúltú kerületi újság népszerű-
sítéséhez, így arra kérem Önöket, hogy olvassák el programomat 
a www.busbalazs.hu honlapon, valamint kövessék a Facebook 
oldalamat, ahol minden elképzelésünket részleteiben is megis-
merhetnek. Itt és most egy dolgot szeretnék megígérni Önöknek: 
ha június 9-én engem és az általam ajánlott képviselőjelölteket 
támogatják szavazatukkal, akkor a választásokat követően gyű-
löletkeltő pártpropaganda helyett újra Óbuda- Békásmegyerről, 
az itt élők nagyszerű eredményeiről, valamint kerületünk min-
dennapjairól szóló híreket olvashatnak majd Óbuda hivatalos új-
ságjában. Indítsuk újra Óbudát!

DR. KISS LÁSZLÓ

POLGÁRMESTERJELÖLT
Fidesz-KDNP

BÚS BALÁZS

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

Szerkesztői  
helyreigazítás 
a következő oldalon
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Több mint húsz éve élek Óbudán, így jól ismerem a helyi problémákat, amelyek megoldásában szeretnék 
továbbra is aktívan segíteni. Rengeteg szállal kötődöm a III. kerülethez, jó és konstruktív kapcsolatot 
alakítottam ki a kerületi intézményekkel és civil szervezetekkel. Szociológus és szociálpolitikus vég-
zettségem van, a civil életben egy belvárosi szociális intézményben vagyok szakmai vezető. 2002-től 
az óbudai önkormányzat szociális és lakásgazdálkodási bizottságának külső szakértőjeként, majd 2006-
tól a bizottság elnökeként segítettem az önkormányzat munkáját. 2011-től alpolgármesterként a szociális, 
oktatási, környezetvédelmi és civil területek tartoztak hozzám. Mindig az a cél vezérelt, hogy az ember 
szeressen ott élni, ahol lakik. Egész életemben a szociális biztonság megerősítése, és a segítségnyújtás állt 
és áll a középpontban. Jelenleg is tagja vagyok a képviselő-testület polgári frakciójának. Sajnos az elmúlt 
5 évben a kerületünk nem fejlődött, nem haladt előre. Amennyiben bizalmat szavaznak nekem, azon 
fogok dolgozni, hogy visszatérjünk arra a fejlődési pályára, amely Bús Balázs polgármestersége alatt 
jellemezte Óbudát.

Több évtizede már annak, hogy Kovács Dóra néven megszülettem a Föld nevű bolygón. Hét éve hor-
gonyoztam le Óbudán, mivel minden út ide vezetett. Grafikusként feltett szándékom, hogy átrajzoljam 
a politikai viszonyokat. Miért az MKKP? Megoldást találunk a hajléktalanok problémájára. A korrup-
ciót visszaszorítjuk. Elintézzük, a még fel nem újított panelházak is szigetelve legyenek. Foglalkozunk 
a szemétszállítási és a lomtalanítási problémákkal. Hangsúlyban marad a környezetvédelem, az utcák 
szépítése. A parkokban lévő padokat felújítjuk. A volt SZDSZ székházat közösségi épületté alakítjuk át. 
A vidámságot sem szeretnénk elhanyagolni. Fontos, hogy önazonosak maradjunk, ezért a Duna-part tele 
lesz színes kövekkel és idézetekkel, majd minden teliholdkor a Holdra innen lehet eljutni egy létra se-
gítségével. Ha ígérünk, hatalmasat ígérünk, miközben észrevétlenül mosolyt csalunk az arcokra. Apró 
tettek sokaságával próbáljuk a környezetet jobbá tenni. A sok, láthatatlannak tűnő cselekedet tud igazán 
maradandó lenni. Szükség van a változásra, kritikus gondolkodású társadalomra, akik jól érzik magukat 
a hazájukban. Építsünk együtt egy boldogabb, kiegyensúlyozottabb, igazabb jövőt.

Tisztelt Választópolgárok! Kedves Óbudaiak!
Sáfrán Henriett politológus vagyok, jelenleg Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat munkatársaként a la-
kossági akciók, vásárok megszervezésén, a résztvevők gördülékeny kiszolgálásán dolgozom. Büszke 
vagyok az Óbuda Applikáció működtetésében végzett munkámra is, hiszen ezzel egy hatékony megol-
dást biztosítunk a közterületi hibák bejelentésére és lakossági kedvezmények igénybevételére. 

 Vállalom, hogy képviselőként elérhető legyek az Önök számára, érdekeiket képviselem az önkormány-
zatban. Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni az 1. választókörzetben:
l Mókus utca és környékének megújítása l Az Andor Ilona Általános Iskola melletti kút, fitneszpark, 
zöldfelület és tér felújítása l A Lajos utca - Tímár utca sarkán fák telepítése Stockholm-módszerrel  l 
A Kéhli Vendéglő előtti magaságyás, a támfalak és a virágkazetták cseréje l A Mókus Bölcsőde előtti 
járda felújítása l A Tímár utcai felüljáró biztonságossá tétele l A körzet valamennyi közterületi bú-
torának felújítása vagy cseréje l A közterületi hulladékgyűjtők cseréje l Gyalogátkelőhely létesítése 
az Árpád fejedelem útján.

KELEMEN VIKTÓRIA

KOVÁCS DÓRA

SÁFRÁN HENRIETT

FIDESZ-KDNP

MKKP

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

Szerkesztői helyreigazítás
Bús Balázs bemutatkozó anyagában valótlanul állítja, hogy lapunk egyszer sem biztosított számára 
megjelenési lehetőséget. Ezzel szemben az igazság az, hogy számos alkalommal beszámoltunk Bús Ba-
lázs kerületi tevékenységéről, sőt saját maga által írt cikket, véleménycikket, vagyis publicisztikát közölt 
tőle az Óbuda újság. Bús Balázs bemutatkozó anyagában valótlanul állítja, hogy a legalantasabb rágal-
makkal és minden alapot nélkülöző hazugságokkal támadtuk őt lapszámról lapszámra. Ezzel szemben 
az igazság az, hogy semmilyen rágalommal, semmilyen hazugsággal, sem alantassal, sem másmilyen-
nel nem támadtuk a jelöltet. Bús Balázs bemutatkozó anyagában valótlanul állítja, hogy lapunkat szá-
mos alkalommal marasztalták el választási szabályszegésért. Ezzel szemben az igazság az, hogy reg-
náló szerkesztőségünket soha, semmilyen szabálysértésért nem marasztalta el egyetlen hatóság sem.

Pion István főszerkesztő

Az 1. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024
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Budapesten születtem, családommal együtt közel ötven éve élünk Óbudán. Az Óbudai Gimnáziumban érett-
ségiztem, majd a Kereskedelmi és Vendéglátóipari Főiskolán szereztem kereskedelmi üzemgazdász diplomát. 
2006-ban egyéni önkormányzati képviselőként jutottam be Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képvise-
lő-testületébe, ahol a Civil és Nemzetiségi Bizottság elnökeként az önkormányzat és a kerületi civil szervezetek 
kapcsolatának fejlesztése volt a feladatom. Civil területtel foglalkoztam Tarlós István főpolgármester úr, majd 
később Bús Balázs polgármester úr kabinetjében is. A 2022-es győztes időközi önkormányzati választásnak 
köszönhetően ismét a képviselő-testület tagjaként szolgálhatom az óbudaiakat. A 2010-ben alakult Összefogás 
Óbudáért Egyesületnek a megalakulásától vagyok az elnöke. Az önkormányzati területen felhalmozott közel 
két évtizedes tapasztalattal rendelkezem, nagyon jó kapcsolatot alakítottam ki a kerületi civil szervezetekkel, 
itt élőként ismerem Óbuda-Békásmegyert, ezért örömmel vállaltam Bús Balázs felkérését, hogy a Fidesz-KD-
NP jelöltjeként ismét induljak az önkormányzati választáson, hiszen a 2. számú egyéni választókörzetben még 
számtalan megoldandó feladat vár ránk.

Nagy Richárd György vagyok, energetikai szakember és jogi szakokleveles közgazdász. Egy épületgé-
pészeti szerelvények forgalmazásával foglalkozó vállalkozás ügyvezetőjeként dolgozom. Szabadidőm-
ben sportolok, triatlonozok. A kitartás, az elszántság és a csapatmunka mind olyan értékek, amelyeket 
magammal hozok a mindennapokba.

 Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni a 2. választókörzetben: l A lakók parkolásának 
biztosítása érdekében a Gázgyári lakótelep fizetős parkolási zónába vonása, l Flórián tér-Miklós utca előtti 
buszmegálló zöldítése, l A gyermekfogászat előtti terület felújítása és zöldítése, l Vízimolnár utca-Szent-
endrei út közötti parkban a kipusztult fák helyére újak telepítése öntözőzsákos megoldással, l az Akác köz 
és a Matróz utcai házak közötti a park felújítása, l Miklós tér-Búvár utca-Folyamőr utca által határolt zöld-
területen padok, pingpong asztal felújítása, kukák, kutyaürülék gyűjtő telepítése, l Kerényi Grácia parkban 
padok felújítása, kuka kihelyezése, l Gyarmati Dezső szabadidő park fejlesztése, l Ivókút létesítése a Kórház 
utcai kis játszótéren, l Harrer Pál utca-Miklós utca közötti parkoló burkolatának javítása.

Az Úr 1862. esztendejében születtem egy távoli galaxisban, 1990. óta élek a Föld nevű bolygón. Foglalkozá-
somat tekintve szálláshely menedzser vagyok, illetve a zenei életben tevékenykedek (amúgy tényleg). Az élet 
iskoláját többször is elvégeztem kitűnő eredménnyel, kutyaeledel-tesztelő szakon doktoráltam. Így kerültem 
kapcsolatba a Magyar Kétfarkú Kutya Párttal. Teljes értékű óbudai lakosként szívemen viselem a kerület sorsát. 
Amit megígérek, azt általában be szoktam tartani. Ha elesek, mindig felállok. Előre megyek, még akkor is, 
amikor hátrafelé tartok. Jelenleg úgy érzem, hogy jó úton haladok afelé, hogy afelé haladjak, ami felé haladok.  
Több okból kifolyólag is szeretnék elindulni a 2. körzet képviseletéért vívott küzdelemben. Az egyik, hogy job-
bá, szebbé és élhetőbbé tegyem ezt a csodás körzetet. A másik már picit személyesebb: Kíváncsi vagyok, hogy 
hogyan mutat a nevem a szavazólapon. Aktív társasági életet élek a kerület különböző vendéglátóegységeiben. 
Könnyű megtalálni, így személyesen is bármikor, bárki elmondhatja nekem, hogy min szeretne változtatni. Úgy 
gondolom, hogy a 2. körzet képviselete testhezálló feladat számomra, ezért én is magamra fogok szavazni. Vau!

CSIKÓSNÉ MÁNYI JÚLIA

NAGY RICHÁRD GYÖRGY

NÉMETH ÁDÁM

FIDESZ-KDNP

DK-MOMENTUM-MSZP-
Párbeszéd-ZÖLDEK-LMP-

ZÖLDEK-Jobbik

MKKP

Mérnök és műszaki ellenőr vagyok, mérnöktanári diplomát szereztem az egyetemen. Beruházások le-
bonyolításával, műszaki ellenőrzésével foglalkozom. Két gyermekem és egy unokám van. 1994-től 
2019-ig voltam egyénileg megválasztott önkormányzati képviselő a 3-as körzetben, ahol 6 alkalommal 
szavaztak nekem bizalmat az itt élők. A képviselő-testületi munkámban – a szakmámhoz igazodva 
– elsősorban pénzügyi és városfejlesztési kérdésekkel foglalkoztam, igyekezve ismereteimet a válasz-
tókörzetemben és a kerületben élők érdekeit szolgálva hasznosítani. Sajnos az elmúlt öt évben nem fej-
lődött a kerület, ezért nagyon sokan biztattak, hogy ismét induljak a választáson. Sokan gondolják úgy, 
hogy a képviselőségem ideje alatt rohamosan fejlődött, szépült a környék, biztonságosabbá és élhetőbbé 
vált a körzet, a háziorvosi és az egészségügyi szakellátás körülményei is javultak. Szeretném korábbi 
munkámat Bús Balázs csapatának tagjaként tovább folytatni, ezért örömmel vállaltam a felkérést, hogy 
a Fidesz-KDNP közös jelöltjeként ismét induljak a választáson. Hiszem, hogy a kerület iránti elkötele-
zettségemmel, segítőkészségemmel hasznára tudok lenni az itt élő embereknek.

DÉSINÉ NÉMETH ÉVA FIDESZ-KDNP

A 3. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024

A 2. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024



VÁLASZTÁS 2024 8

Lengyel László Levente vagyok a hármas körzet várományosa. Vagy nem. Ez leginkább az önök döntése. 
Magamról azt tudom mondani, hogy nem ígérek semmit, ehhez képest csak kellemesen lehet bennem 
csalódni. Van mit tenni ebben a körzetben. Az elmúlt húsz év semmittevése egyre több feladattal nyomná 
a képviselők vállát, de úgy látszik eddig nem rokkantak meg a súlya alatt. Bár alkatilag messze vagyok 
egy sportos és erős-vállú embertől, elégedjünk meg azzal, hogy lelkes vagyok. Úgyhogy mindig lesz 
mihez nyúlni a munkaasztalnál. 23 év óbudai levegő kellően megrontott, hogy törődjek is a környékem 
sorsával. Szőlő, Zápor, Beszterce lesz végre képviselve. (Meg még a többi utca is, csak kellett a rím.) Na-
gyon elhanyagoltak közösségi tereink és a zöldfelületek. Szerintem mindenki szívesen nézné, ha egyszer 
a Flóriánon nem csak ígérgetnének, hanem történne is valami. (Azon túl, hogy sárga lett a piros aluljáró.) 
Egyetemet végzett, szeretetteljes, fiatal, energikus és tenni akaró, fejét nem vakargató…önöket reprezen-
táló. Üdvözlet, csókolom és csáo!

Zábó Attila vagyok, 50 éves, három gyermekes édesapa. Fontos számomra az aktív élet, ezért képvise-
lői munkám mellett igyekszem időt szentelni arra, hogy a családommal kiránduljak a budai hegyekben, 
és szívesen töltjük az időnket az Óbudai-szigeten és a Római-parton is.
2014 óta vagyok a III. kerületi Torna és Vívó Egylet (TVE) elnökségi tagja, így évente több mint 
500 kerületi sportolni vágyó fiatalnak tudok segíteni. Az elmúlt öt évben a Civil, Ifjúsági, Kulturális, 
Oktatási, Nemzetiségi és Turisztikai Bizottság elnökeként, a Pénzügyi és a Városfejlesztési Bizottság 
tagjaként segítettem dr. Kiss László polgármester munkáját.
Vállalom, hogy továbbra is az Ön rendelkezésére állok, és képviselni fogom az érdekeit.
 Dr. Kiss László csapatának tagjaként a 3. számú választókörzetben ezért fogok dolgozni:
l Föld utca - Zápor utca közötti park rendezése. l Zöldfelületek rendbetétele a Szőlő köznél.
l Dévai Bíró Mátyás tér és környékének rendezése. l Bécsi út-Pacsirtamező út közötti rész zöldítése.
Ivókutak és kutyaitatók telepítése. l A térfigyelő kamerarendszer fejlesztése. l Gyalogátkelőhely kiala-
kítása San Marco utca – Kiscelli utca kereszteződésében.

LENGYEL LEVENTE

ZÁBÓ ATTILA

MKKP

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

Tisztelt kerületi lakosok! Putz Gábornak hívnak, 48 éves vagyok és 10 éve élünk Óbudán a családom-
mal. Közgazdász végzettségem van és az MKKP színeiben indulvaszeretném Önökkel megosztani 
a programomat. A 4-es számú választókerület tartozik hozzám. Egy átlátható és a zöld ügyeket előtérbe 
helyező álláspontot szeretnék képviselni, így biztos, hogy kerékpárral fogok aláírást gyűjteni és pla-
kátozni. Van sok kerékpárom és a képviselőtársaimnak is adok, ha Ők is kerékpároznának. A többi 
párt képviselőjének is adnék fejenként egy biciklit, ha jól viselkednek, ha a közpénzt tényleg a közjó 
érdekében költik el és belépnek a Kutya Pártba. Na jó, még annyi, hogy ne adjanak ki több engedélyt 
a zöldterületek beépítésére. Autóm is van, de azzal csak krumplit szállítok. Legyen Minden Jobb!

Az elmúlt választáson az Önök jóvoltából mandátumot szerezve, a körzet jelenlegi önkormányzati kép-
viselőjeként kérem ismételten a bizalmukat. Az elmúlt években mindig ügyeltem arra, hogy a hozzám 
forduló lakosok a lehető legrövidebb időn belül visszajelzést és érdemi válaszokat kapjanak. A fóru-
mokon, közmeghallgatásokon, a közösségi költségvetés eseményein kívül igyekeztem személyesen is 
felkeresni és beszélni mindenkivel, aki megkeresett. Utakat, járdákat újítottunk fel, fedett buszme-
gállókat, gyalogos zebrát létesítettünk, fákat ültettünk, parkot rendeztünk, játszóteret fejlesztettünk, 
forgalomlassítást valósítottunk meg a lakosság igényeinek megfelelően.

Dr. Kiss László csapatának tagjaként többek között ezért fogok dolgozni a 4. választókörzetben: 
l Doberdó - Folyóka lépcső közvilágításának helyreállítása l Kísérleti lakótelep parkjának további 

fejlesztése l Térfigyelő kamera telepítése a Kiscelli Parkerdőbe l Gyalogos kapcsolatok erősítése - zebrák 
létesítése l További forgalomcsillapítás az élhetőbb környezetért l A padok és hulladékgyűjtők cseréjének 
folytatása, a teljes modernizáció végrehajtása.

PUTZ GÁBOR

STRENNER IMRE

MKKP

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik
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A körzetben élek, fiatal korom óta érdekelnek az emberek problémái, ezért is választottam az ügyvédi 
hivatást. Harmincnyolc éves vagyok, tehát még elég fiatal ahhoz, hogy legyen bennem lendület és erő, 
de már elég idős ahhoz, hogy becsüljem a megfontoltság és a kompromisszumkészség erényét. Értek 
az önkormányzati világhoz, öt évig dolgoztam Tarlós István főpolgármestersége idején a Főpolgármesteri 
Hivatalban, először egy szakmai főosztályon, majd tanácsadóként. 2022 februárja óta önkormányzati kép-
viselőként tevékenykedem Óbuda-Békásmegyer Önkormányzatában. Tagja vagyok a Pénzügyi, Tulajdo-
nosi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottságnak és a Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságnak. 
Az elmúlt években részletesen megismertem az önkormányzat gazdálkodását és a kerületben élők szociá-
lis problémáit. A civil életben 2023 óta alkalmazott ügyvédként dolgozom. Az elmúlt 5 évben sajnos nem 
fejlődött a kerület. Egymást érik a lakbéremelések, a helyi adók emelései, de a megnövekedett bevételeket 
a jelenlegi vezetés nem fejlesztésekre, nem a kerületre költi. Szeretnék ezen változtatni! Ezért mondtam 
igent Bús Balázs felkérésére, hogy a Fidesz-KDNP jelöltjeként induljak a 4. körzetben.

DR. SZENDRŐDI CSABA FIDESZ-KDNP

Szeretettel köszöntöm Óbuda-Békásmegyer 5. számú választókörzetében élő minden honfitársaimat. 
Szarvason születtem 1968. október 16-án. A Soproni Egyetemen Faipari Mérnöki diplomát szerez-
tem, főállású projektvezetőként dolgozom. Főállásomat a mandátum elnyerése után is fenntartom, így 
a törvényben előírt illetményemet részben jótékonysági célokra kívánom felajánlani – elsősorban beteg 
gyermekek gyógyítására. Ezt annak reményében teszem, hogy az elkövetkező években az önök bizal-
mát és támogatását élvezve szolgálhatom és védhetem az önök érdekeit, mint pártatlan és visszahívható 
egyéni önkormányzati képviselő. Visszahívható képviselőként kívánok indulni ugyanis, hisz nem tör-
ténhet meg az, hogy egy képviselő hibái, tévedése vagy alkalmatlansága kárt okozzon megbízói számá-
ra. Amennyiben bizalmat és elegendő szavazatot kapok, mindent megteszek, hogy a még megtartható 
értékeket megóvjam, ami elemi érdekünk szabad, boldog és élhető magyar szülőföldünk építésében. 
Programom egyik meghatározó része gazdag hagyományaink, az önfenntartás és természeti kincseink, 
életterünk védelme. Kérem, tiszteljenek meg bizalmukkal, és június 9-én szavazatukkal tegyék lehető-
vé, hogy egyéni önkormányzati képviselőként szolgálhassam az önök és szeretteik érdekeit.

Dr. Molnár Andrea vagyok, amennyiben az Önök jóvoltából a következő ciklusban én képviselhetem 
a körzetünket, vállalom, hogy a mai elhanyagolt és gazdátlan állapotokat megszüntetjük, és újra a ren-
dezettség és a fejlődés jellemzi majd a környezetünket. Sportjogászként, gazdasági szakjogászként vé-
geztem, és szereztem később rengeteg és hasznos tapasztalatot a versenyszférában, és most ezt a tudást 
szeretném a köz szolgálatába állítani. Több mint tíz éve vezetem a néhai Buzánszky Jenő nevével fém-
jelzett Ovi-Sport Közhasznú Alapítványt, de ezen felül több civil szervezetben is aktív tevékenységet 
folytatok a gyerekekért és az elesettekért. Három kutya gazdájaként, elkötelezett környezetvédőként 
mindent megteszek azért, hogy egészséges, zöld, szerethető lakókörnyezetben élhessünk. Empátia, szo-
lidaritás, gondoskodás és törődés... – meggyőződésem, hogy a női energiák szükséges és elengedhetet-
len feltételei annak, hogy öntudatos és önazonos, az egyetemes emberi értékek által működő, sokszínű 
közösséget építsünk. Bús Balázs csapatának tagjaként élhető, fejlődő Óbudát tervezünk, amely mind-
nyájunknak jobb és komfortosabb körülményeket teremt a mai szomorú állapotokhoz képest.

Tisztelt Választópolgárok! Kedves III. kerületiek!
Őri László vagyok, 56 éves repülőmérnök, szakközgazdász, három gyermek édesapja. Hivatásos ka-
tonatisztként helikopter pilótaként szolgáltam a Magyar Honvédségnél, de dolgoztam az építőiparban, 
a kereskedelemben, valamint a szolgáltatói szektorban is. Az évek során megtanultam az állhatatos 
munkavégzést, repülős tisztként pedig a fegyelmet, a rendet és az áldozatvállalást.

2014 óta veszek részt a képviselőtestület munkájában, és több szakbizottságnak vagyok a tagja. Apa-
ként is fontosnak tartom, hogy gyermekeink biztonságos, családbarát környezetben nőhessenek fel.
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni az 5. választókörzetben:
l A biztonságosabb gyalogos közlekedés érdekében a forgalom lassítása a sűrűn lakott övezetekben. l A gya-
logos átkelőhelyek útburkolati jeleinek újrafestése, karbantartása l Térfigyelő kamerarendszer bővítése, mo-
dernizálása. l A lakóövezeti zöldítési program folytatása, ennek részeként a meglévő növényzet folyamatos 
gondozása, a zöldfelület növelése. l A padok és hulladékgyűjtők cseréjének folytatása, teljes modernizáció. 
l A feltöredezett járdák cseréje, az útburkolatok folyamatos javítása, a vízelvezetés megoldása.

BENCSIK BÉLA 

DR. MOLNÁR ANDREA

ŐRI LÁSZLÓ

Civil Magyarok Szövetsége

FIDESZ-KDNP 

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

Az 5. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024
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Tóth Levente vagyok, 24 éves, tősgyökeres óbudai! Óbuda a szülővárosom, de Budapest több helyén 
éltem már életem során. Emiatt nagy magabiztossággal mondhatom, hogy sehol sem jobb, mint a kerü-
letünkben, Budapest egyik legélhetőbb helyén! Matematikus végzettségemmel már igennel felelhetek 
arra a kérdésre, hogy „Miből számolta ezt ki? Matematikus Ön?”, mely kérdést kedvenc gázszerelőnk 
tett fel. Bizony, ugyanis már az alapvető matematikai műveletek mellett bonyolultabb számításokat is 
el tudok végezni, mint az „osztás” és „törtek összeadása” magasfokú, nehezen megoldható feladatokat. 
De leginkább abban jeleskedem, hogy kiszámoljam, mennyivel kevesebbet kell ellopni ahhoz, hogy 
kezelhető méretű legyen kerületünk költségvetési hiánya. A Magyar Kétfarkú Kutya Párt kutyájához 
hasonlóan én is olyan aranyos vagyok, hogy biztosan nem fogok lopni, és lehetetlen, hogy körzetem 
hegyvidékes részére valaha is aranyszobrot fogok állítani magamról, ezt megígérem. Azért indulok 
az önkormányzati választáson, hogy kerületünkben is képviselve legyen pártunk világnézete, a közös-
ségi alapú politizálás, az átláthatóság, és a környezetvédelem ügye.

TÓTH LEVENTE MKKP 

Közgazdász vagyok, családfő, négy gyermek édesapja. Képviselőként találkoztam mindenkivel, aki 
felkeresett, segítettem mindenkinek, akinek lehetett. Továbbra is vállalom, hogy az Ön rendelkezésére 
állok, képviselem érdekeit. Az elmúlt években felújítottuk a Szent Margit Szakrendelőt, létrehoztuk az új 
óbudai gyermekszakrendelőt, a nyugdíjasoknak és a gyermeket egyedül nevelő szülőknek minden évben 
vásárlási utalványt adunk. Költségvetésünk egy részét az Önök szavazatai alapján használjuk fel. Válasz-
tókerületemben lecseréltük a közterületi padok és kukák jelentős részét, felújítottuk a Meggyfa utcai ját-
szóteret és sportpályát, parkosítottuk a Szentendrei úti toronyházak körüli környezetet, burkolt, pormentes 
parkolót hoztunk létre, megkezdtük a Szél utcai bölcsőde teljes körű felújítását, bővítését. Programommal 
képviselem a gyermeket nevelőket, szolgálom a nyugdíjasokat, a kutyatulajdonosokat, segítem a mozgás-
korlátozottakat. Az Önök kérései alapján vállalom, hogy 
l Kizárólag az itt lakóknak fenntartott parkolókat hozunk létre, hogy mindenki találhasson megállóhelyet 
lakhelye közvetlen közelében l Állandó sebességmérőt telepítünk a Szentendrei útra, hogy csökkentsük 
a zajterhelést és a balesetveszélyt l Végrehajtjuk a közterületi padok és kukák teljes körű cseréjét l Bővít-
jük a térfigyelő kamerarendszert l Új kutyafuttatót hozunk létre

Budapesten születtem, kisgyermek korom óta Óbudán élek. Diplomát a Pázmány Péter Katolikus Egye-
tem Jog- és Államtudományi Karán, Igazságügyi Igazgatásból szereztem. Egyetemi éveim alatt, tanulmá-
nyaim folytatása mellett Óbudát érintő közügyekkel foglalkoztam, a Covid-19 járvány ideje alatt például 
szervezetemmel segítséget nyújtottunk az időseknek és az arra rászorulóknak. Sajnos a III. kerületben 
az elmúlt 5 évben megállt a fejlődés. Számomra a legfontosabb célkitűzés, hogy Óbudát úgy fejlesszük, 
hogy az modernizálja a kerületet, de meg is őrizze az Óbudán megszokott nyugodt életérzést. Ennek érde-
kében a rossz állapotban lévő úthálózatunkat és a járdákat rendbe kell tenni. Újra kell indítani a panelhá-
zak felújításának önkormányzati támogatását, amely teljesen leállt az elmúlt 5 évben. Mindezek mellett 
meg kell újítani a zöldfelületeket, rendezni a hajléktalan problémát, felújítani a Szentendrei úti háziorvosi 
rendelőt. Az én szememben a képviselői tisztség a köz szolgálatát jelenti, ezért örömmel fogadtam el Bús 
Balázs felkérését, hogy induljak el a 6. körzetben a Fidesz-KDNP képviselőjelöltjeként.

Sill Gábor vagyok, ex III. kerületi lakos, de még mindig ideköt a szívem. Kor szempontjából egész fiatal 
vagyok, pontosan 20 éve, hogy taposom a földet, de ez nem tántorít vissza abban, hogy felvegyem a ver-
senyt idősebb „ellenfeleimmel”. Elég valószínű, hogy az induló mezőnyben én vagyok a legerősebb, 
mert erőemelő vagyok. Mérnöknek tanulok, viszont tök véletlen az Óbudai Egyetemen, tehát még ez is 
ideköt. Az idők kezdetén láttam, hogy a kerület volt jobb, majd rosszabb kezekben is, de mondhatnám 
úgy is, hogy voltak jó és rossz döntések. Az emberek sokszor nem látnak az önkormányzati munka hát-
terébe, ezen szeretnék változtatni, szeretném bevonni Önöket a kerület életébe. Rengeteg lehetőség van 
a kerületben, amit a Kutya Párt csapatával és az Önök részvételével szeretnék kiaknázni.

Amit ígérek Önöknek, hogy nem fogok lopni, mert azt én se szeretem. Aranyszobron  gondolkodtam, 
de elvetettem az ötletét, mivel nem illene bele a Flórián tér szépségébe. Azért indulok az önkormányzati 
választáson, hogy kocsmák helyett konditermeket nyissak, erősítsem a környezetvédelmet, és a közösségi 
alapú politizálást előnybe helyezzem, ezáltal élhetőbb hellyé tegyem a kerületet.

CZEGLÉDY GERGŐ

MALINÁS SÁNDOR

SILL GÁBOR

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik
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A 6. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024
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Tisztelt Választópolgárok! Kedves III. kerületiek!
Béres András közgazdász vagyok, nős, 3 gyermek édesapja. 2010 óta dolgozom képviselőként Óbu-
da-Békásmegyeren a Párbeszéd-Zöldek színeiben, 2019 óta a Római-partért és a kultúráért felelős 
alpolgármesterként.Büszke vagyok arra, hogy az elmúlt ciklusban egyetértésben, hatékonyan tudta 
valamennyi ellenzéki párt a kerületiek érdekeit képviselni. Megvédtük a Római-partot a beépítéstől, 
a fakivágásoktól, és létrehoztuk a Római-parti Plázst, ahol nyaranta újra biztonságosan és ingyen le-
het strandolni. Elértük, hogy nincs többé állóhajó parton. Képviselői körzetemben több ígéretünket 
teljesítettük, sikerült jelentősen csökkenteni a kaszásdűlői lakótelep forgalmát, enyhíteni a parkolási 
problémákat és egy új multifunkciós sportpályát is átadtunk.
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni az 7. választókörzetben:
l MOL Bubi állomás létesítése Kaszásdűlőn. l Akadálymentes közlekedés a lakótelepen. l Gyalogátke-
lő létesítés a Bogdáni út - Hévízi út találkozásánál. l Térfigyelő kamerarendszer bővítése és modernizálá-
sa. l A lakótelepi zöldfelület megújítása, a fatelepítési program folytatása. l Közösségi kertek létrehozása.

1963-ban születtem Óbudán, azóta itt élek feleségemmel és gyermekemmel. Hosszú évek óta részese vagyok 
a lll. kerület közéletének. 2010 novemberétől az Óbudai Vagyonkezelő Zrt. felügyelő bizottságában dol-
goztam. 2014 és 2019 között önkormányzati képviselőként szolgáltam az óbudaiakat. Tagja voltam a Civil, 
a Pénzügyi, Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat-kezelő, és a Kulturális Bizottságnak. Jelenleg tagja vagyok 
az Óbudai Parkolási Kft. felügyelőbizottságának. Kerületi lakosként elégedetlen vagyok az önkormányzat 
jelenlegi vezetésével. Évről évre emelik a lakbéreket és a helyi adókat. A Bús Balázs polgármestersége 
idején megnyert forrásból kivitelezett Pethe Ferenc téri fejlesztés sem úgy valósult meg, ahogy azt az itt 
élők szerették volna, a jelenlegi vezetés ráadásul a csalódott lakókat okolta az elhibázott kivitelezésért. Fo-
lyamatosan pusztul a kerületünk, állandósultak a hajléktalan problémák, az önkormányzat leállította a 2019 
előtt sikeres panelfelújítási pályázatot is. Ideje, hogy változtassunk ezeken! Én is szeretnék ezért tenni, így 
örömmel vállaltam Bús Balázs felkérését, hogy a 7. körzet Fidesz-KDNP jelöltjeként induljak a választáson.

Schuck Zoltán vagyok, 22 éves gépész és leendő egyetemista. Szent Margit kórházban születtem, és a ke-
rületben végeztem egyes tanulmányaimat. Cserébe budakalászi vagyok, ami már majdnem Békásme-
gyer. A kerületi közélettel gyermekkorom óta szembesülök. Már középiskolásként aktívan részt vettem 
a kerületi közügyekben, Budai Sándor ifjúsági polgármesterrel próbáltunk az óbudai fiatalokért dolgozni, 
de hamar rájöttünk, hogy az ifjúsági önkormányzat csak kirakatszervezetként működik, és nincsen va-
lós szándék a kerületi fiatalok helyzetének javítására. Naponta látom Kaszásdűlő ormótlan betonhegyeit, 
amik egyeseknek bánthatja a szemét. Ugyanakkor lehetőség is rejlik bennük. A Bud Spencer Park, amely-
nek nevét a kerületi Kutyapártnak köszönheti, tele van kiaknázatlan lehetőségekkel. Kezdeményezem, 
hogy a közterületeink, aluljáróink kulturáltabbak és emberközelibbek legyenek. Ennek városrésznek rég-
re nyúló történelme van, hányatott jelene, de mi egy szebb jövőért szeretnénk dolgozni, amiben az Önök 
támogatásával én mancsom nyoma is benne lehet. Kaszás az én Dubajom!

BÉRES ANDRÁS

DÓRA CSABA

SCHUCK ZOLTÁN
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FIDESZ-KDNP

MKKP 

Bulla György vagyok a 8. sz. választókerület önkormányzati képviselőjelöltje. Mint tősgyökeres óbu-
dai és testvérhegyi lakos szeretném jobbá és gondtalanabbá tenni a körzetemben élő emberek életét. 
Elmondható, hogy a hegyvidéki terület átalakulóban van, sok új lakás épült, megnőtt a lakosságszám, 
ezért új kihívásokkal is meg kell küzdenünk a közeljövőben. A változások miatt elengedhetetlen egy 
új és átgondolt forgalomszabályozás, új járdák létrehozása és sürgősen meg kell oldali a felszíni vizek 
elvezetését is. A városrész közösségi közlekedésének javítása érdekében a budai fonódó villamost meg 
kell hosszabbítani az óbudai vasútállomásig. Az elmúlt 5 évben sajnos nem fejlődött a kerület. Egymást 
érik a lakbéremelések, a helyi adók emelései, de a megnövekedett bevételeket a jelenlegi vezetés nem 
fejlesztésekre, nem a kerületre költi. Szeretnék ezen változtatni! Ezért mondtam igent Bús Balázs felké-
résére, hogy a Fidesz-KDNP jelöltjeként induljak a körzetben. Amennyiben bizalmat szavaznak nekem 
június 9-én, a hegyvidék végre valódi képviseletet fog kapni Óbuda-Békásmegyer Önkormányzatában.

BULLA GYÖRGY FIDESZ-KDNP 

A 7. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024

A 8. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024
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Tisztelt Választópolgárok! Kedves III. kerületiek!
Csongrádi János 58 éves építészmérnök, tanár és grafikus vagyok, családommal évtizedek óta élünk 
Csillaghegyen. Két felnőtt lányom és egy unokám van. A Magyar Művészeti Akadémia Építészeti Tago-
zatának Köztestületi tagja vagyok.A budaörsi Német-Magyar II. Világháborús Katonatemető tervezésé-
ért Pro Architectura díjat kaptam. 2019 óta képviselem a 8. választókörzet lakóit az önkormányzatban. 
Építészként vallom, hogy az ember és a természet, az ember és a város közt kialakuló harmonikus vi-
szony alapvető hatással van társadalmi, szociális kapcsolataink színvonalára is. Ezért egyik legfontosabb 
feladatomnak tartom a természeti és az épített, történeti környezetünk értékeinek megóvását, továbbá 
az ésszerű fenntarthatóság követelményeinek figyelembevételével történő átalakítását és bővítését. 
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni az 8. választókörzetben:
l Forgalomcsillapítás az Erdőalja úton, Nánási úton és Kocsis Sándor utcában. l Gépkocsi-parkolás sza-
bályozása a Gyógyszergyári lakótelepen. l A megkezdett zöldfelületi rehabilitációs programok folytatása. 
l A megkezdett útburkolati és járdafelújítások folytatása.

Tóth Kálmán vagyok, 26 éves, „őslakos” óhegyi. Óbudán születtem, azonban eddigi rövid életem során 
éltem már Budapest több kerületében és agglomerációs településeken is. Tapasztalatból mondhatom tehát, 
hogy kerületünk hegyvidékes részéhez, az „Óhegyhez” semmi sem fogható. Úgy érzem, ciklusok óta 
nincsen gazdája hegyvidékünknek, ez egyszerre bosszantó és elkeserítő érzés. Hegyvidékünk az elmúlt 
évtizedben méltatlanul elhanyagolttá vált, az infrastruktúra fejlődése nem követte a növekvő népességet 
és igényeket. Az egyik legfájóbb pont, a Barátság Szabadidőpark állapota, amely ciklusok óta folyamato-
san romlik. Hasonlóan hányattatott sorsa van a sóstói tábornak. Sajnálatos látvány, ahogyan a természet 
visszaszorulóban van a hegyen, ennek egyik fő oka a túlépítettség, amit szabályozni kell. Csúcshegy zárt-
kertjeinek helyzetén több közkúttal és telebusszal javítanék, hosszú távon a terület sorsát az ott élők be-
vonásával rendezzük. Láthatják, hogy sok a probléma kerületünk legszebb részén, és így is csak a felszínt 
kapargattam. Kérem Önöket, hogy június 9-én támogassanak szavazatukkal, hogy Óbuda hegyvidékét 
végre olyan helyi képviselhesse, aki lakóhelyének sorsát szívén viseli!

CSONGRÁDI JÁNOS

TÓTH KÁLMÁN

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd- 
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

MKKP

Nikodém Attila vagyok, feleségemmel és kisfiammal Óbudán élünk, Aranyhegy az otthonunk. Úgy 
gondolom, hogy a helyi közösségek összetartása és együttműködése viszi előre hatékonyan a lokális 
ügyeket. Hiszek benne, hogy helyben a közös érdekeink felkarolása és értékeink megőrzése a legfonto-
sabb. Mi, óbudaiak értjük meg és érzékeljük igazán az itteni problémákat, hiszen mi szívjuk magunkba 
a környék levegőjét, találkozunk szomszédjainkkal, barátainkkal. Mi éljük át a közlekedési kihívásokat 
és mi használjuk a közintézményeinket, a bölcsődéket, óvodákat, iskolákat, közparkokat és tereket. 
Ezek mind olyan tényezők, amelyek összekötnek minket, helyben élőket és engem személy szerint 
elhivatottá tesznek. Nem titkolom, hogy megrögzött lokálpatrióta vagyok. Szeretem a lakóhelyemet 
és a fejlődését szeretném elősegíteni. Ezért örömmel mondtam igent Bús Balázs felkérésére, hogy a 9. 
körzetben induljak az önkormányzati választáson a Fidesz-KDNP képviselőjelöltjeként.

Turgonyi Dániel vagyok, kerületünk szociális ügyekért felelős alpolgármestere, a helyi
Momentum elnöke. Az elmúlt években bebizonyítottuk, hogy közös erővel lehetséges minden válság 
és ellenszél ellenére sikeresen vezetni a kerületet. A sok eredmény közül azokra vagyok a legbüszkébb, 
melyek által meg tudtuk mutatni, hogy milyen a szociális gondoskodásra alapozott városvezetés, ho-
gyan tud emberközelien, valóban a helyi közösségek bevonásával működni az önkormányzat. A közös-
ségi költségvetés, a nyaranta mindenki számára természetközeli kikapcsolódást biztosító Római-parti 
Plázs, a szociális támogatások minden korábbinál nagyobb mértéke jó példák erre.
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni az 9. választókörzetben:
 l Mocsárosdűlő természetvédő, közpark funkciójának fejlesztése l Közösségi közlekedés lefedett-
ségének növelése l A Háromhegyek területén a csapadékvíz-elvezetés kialakításának folytatása l 
A földutak folyamatos felszámolása l A lakó- és pihenőövezetekben további forgalomcsillapító eszkö-
zök kialakítása l Kerékpáros infrastruktúra fejlesztése - beleértve a közkerékpár-rendszer bővítését l 
A közterületi bútorzat cseréje l Meglevő faállomány védelme, a kerület további fásítása

NIKODÉM ATTILA

TURGONYI DÁNIEL

FIDESZ-KDNP

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik
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Akar naponta 1000 eurót keresni? Szavazzon Sanyira, az MKKP egyetlen értelmes választására a 9. kör-
zetben! Már születésem előtt eldőlt, hogy passzivista leszek, ezzel ellensúlyozva szovjet barátaink nagyot 
pukkanó erőművéből akkoriban gazdagon érkező jód és cézium izotópok aktivitását, amelyet a szom-
szédos Testvérhegyen kaptam, ahol azóta is élek. Nem jó, de nem is tragikus. A sugárzó dolgok után 
megmaradt az érdeklődésem, viszont nem lettem magfizikus, bár a magokat, főleg a kifogyó pisztáciát, 
és a csokoládét - ami nem is volt - , szeretem. Így ezek munka közben fogyasztására némileg alkalmas, 
szoftverfejlesztői munkakörben helyezkedtem el egy banknál. Célom, hogy minden IS jobb legyen, 599% 
NEM a zöldfelületek, de főleg a Mocsárosdűlő lebetonozására, és rá ízléstelen, &quot;lakóparknak” ne-
vezett falanszterek építésére! Ne legyen kirekesztett az Óbuda vasútállomás, álljon meg minden vonat ott 
is! A Keled út mentén megszüntetjük az illegális építési törmelék lerakót, az Aranyhegyi/Pusztakúti úttal 
párhuzamosan pedig bicikliutat építünk. Mi ez a vizuális kútmérgezés a Bécsi út másik oldalán Tescoval 
szemben, ahol még mindig nem megy a 2018-ra Aranyhegyig ígért villamos? Legyen valami!

TARCSI SÁNDOR MKKP 

Csete Benjámin vagyok, az MKKP titkosügynöke. Fedőnevem: Lorem Ipse. Nem szeretném, hogy a vá-
lasztási programomat ellenfeleim felhasználják gonosz célokra, ezért az ókori hagyományok jegyében 
latinul közlöm Önökkel azt. Lorem ipsum dolor sit amet, consectetur adipiscing elit, sed do eiusmod 
tempor incididunt ut labore et dolore magna aliqua. Ut enim ad minim veniam, quis nostrud exerci-
tation ullamco laboris nisi ut aliquip ex ea commodo. Excepteur sint occaecat cupidatat non proident, 
sunt in culpa qui officia deserunt mollit anim id est laborum. És fontos hozzátenni, hogy: in massa sem, 
faucibus in vestibulum vitae, pulvinar vestibulum dui. Pellentesque habitant morbi tristique senectus 
et netus et malesuada fames ac turpis egestas. Mauris bibendum faucibus tempus. Suspendisse diam 
turpis, auctor id cursus sit amet, pulvinar ac ipsum. Canis duo caudae. Egyetlen kérdésem van tehát 
Önökhöz, aquincumiakhoz: ut enim ad minima veniam, quis nostrum exercitationem ullam corporis 
suscipit laboriosam, nisi ut aliquid ex ea commodi consequatur? Omnia meliora fac! Sed graviter!

Dr. Csuzda Zsolt független jelölt vagyok. Elkötelezett célom, hogy a választók számára valós változást 
és fejlődést hozzak a Pók utcai lakótelepen és környékén, melyben prioritásaim a következők:
l A Pók utcai lakótelep és környéke vonatkozásában egy fejlesztési terv elkészítése l Posta újranyitá-

sa a lakótelepünkön l Hatékony megoldásokat keresek a parkolási problémákra l A régi utak és járdák 
felújítása, akadálymentesítése l Elektromos autóknak töltőpontok létesítése l Létrehoznék kosárlabda- 
és focipályát, valamint KRESZ-pályát az ifjúság számára l Egy közösségi helyiség létrehozása a lakosok 
számára l A lakótelep két pontján automata defibrillátor készülék elhelyezése l Az oktatási intézmények-
ben allergiás reakció elleni injekció elhelyezése l Térfigyelő Kamerarendszer bővítése.

A programom megtekinthető a www.pokutcaert.hu oldalon, vagy a részletekért kövessék a Pók utcai 
lakótelepért facebook oldalt és osszák meg azt. Kérem, hogy június 9-én tiszteljenek meg bizalmukkal, 
és szavazzanak Dr. Csuzda Zsolt független jelöltre, hogy elérhessük a változást!

Erdélyben születtem, 20 éves korom óta élek Budapesten. A lányunk már itt született a Szent Margit 
Kórházban, és közel 30 éve lakom a Pók utcai lakótelepen. Szeretem ezt a frekventált, különleges 
adottságokkal rendelkező városrészt, ismerem az itt élő embereket, így tisztában vagyok az igényeikkel 
és a felmerülő problémákkal is. Érzékenyen érint a Duna-part, az utak, a járdák állapota, a parkolás, 
a közbiztonság, a közterek tisztasága, azok karbantartása, a zöld övezetek megtartása és gondozása. 
Olyan képviselője szeretnék lenni ennek a körzetnek, akihez bármikor fordulhatnak problémáikkal 
az itt lakók. Az ajtóm mindig nyitva áll, szívesen meghallgatok minden konstruktív javaslatot. Voltam 
önkormányzati képviselő, tudom, milyen alázatos munkával jár az emberek szolgálatában állni, kor-
mánytisztviselőként pedig nap mint nap megtapasztalom, hogy a közszolgálati munka az emberekkel 
való együttműködésen alapul. Önökkel együtt, önökért és a lakókörnyezetünkért szeretnék dolgozni, 
ezért örömmel mondtam igent Bús Balázs felkérésére, hogy a 10. körzetben induljak az Önkormányzati 
választáson a Fidesz-KDNP képviselőjelöltjeként.

CSETE BENJÁMIN

DR. CSUZDA ZSOLT

HAVADI ELZA

független

Fidesz-KDNP

MKKP
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Tisztelt Választópolgárok! Kedves III. kerületiek!
Kovács Gerzson üzleti területen dolgozó költségelemző vagyok, diplomámat a Corvinus Egyetemen 
szereztem. 2019 óta a Városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság külsős tagjaként dolgozom. Óbu-
dán születtem és nőttem fel, több éve a Pók utcai lakótelepen lakom. Találkozhatnak velem a boltokban, 
a közösségi eseményeken, vagy a szívemhez nagyon közel álló Római-parton, ahová hétvégén futni 
járok. Nyitott szemmel járok a mindennapjaim során, jól ismerem a lakótelepet és értem azt, hogy miért 
szeretnek itt élni a lakók. Látom azonban a problémákat is, és a sok fejlődési lehetőséget a környéken.
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni az 10. választókörzetben:
l Új sportpálya kialakítása a lakótelepen l Kuka-és padcsere program folytatása l Arató Emil tér megújí-
tásának befejezése l Közterületi rehabilitációs program folytatása a lakótelepen l Folyamatos elérhetőség 
a lakosság számára l Forgalomcsillapítási program folytatása a lakótelepen

KOVÁCS GERZSON DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

Tisztelt Választópolgárok! Kedves III. kerületiek!
Csillaghegyi lakosként az itt élőkkel folyamatosan kapcsolatban vagyok, a hozzám fordulók a lehető 
legrövidebb időn belül visszajelzést és érdemi válaszokat kapnak. Valódi képviseletet ígértem, és segí-
tettem mindenkinek, akinek lehetett. Kiemelt feladatnak tekintem, hogy Csillaghegy és Rómaifürdő-
biztonságos, egészségesebb és élhetőbb hely legyen! Utakat, járdákat újítottunk fel, fedett buszmegállókat, 
gyalogos zebrát létesítettünk, fákat ültettünk, játszóteret fejlesztettünk, vízelvezetési gondokat oldottunk meg, 
valamint forgalomlassítást valósítottunk meg a lakosság igényeinek megfelelően. 
Kérem, támogassák továbbra is képviselői munkámat, hogy a jövőben is hozzájárulhassak a környék fejlődésé-
hez.Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni az 11. választókörzetben:
l Forgalomcsillapítás Csillaghegy – Rómaifürdő területén l Vízelvezetési szikkasztó létesítése a kriti-
kus pontokon l Járda felújítás l Gyalogosátkelők kialakítása l Fedett buszvárók telepítése l A terület 
további zöldítése, fák ültetése

1988-ban születtem, Csillaghegyen nevelkedtem, lokálpatrióta szellemben élem az életem. Nagyapám, 
id. Gyepes Lajos a Csillaghegyi strand főkertészeként egy európai szintű parkot hozott létre. Édesapám 
az óbudai Római Sport Egyesület alapító elnöke. Edzőként olimpikonok nőttek fel a keze alatt. Ilyen 
örökséggel nem is tehetek mást, mint folytatom az általuk megkezdett munkát. Életem meghatározó 
helyszínei Csillaghegy és Rómaifürdő. Itt éltem, itt dolgozom, minden ide köt. 2021-ben jutottam be 
Óbuda-Békásmegyer Önkormányzatának Képviselő-testületébe, ahol a Városfejlesztési és Környezet-
védelmi Bizottság elnök-helyettese voltam. Fontos szerepet játszik az életemben a sport, a Magyar 
Úszó Szövetség elnökségének tagjaként is a kerületi sportélet felvirágoztatásáért dolgozom. Képvi-
selőként fő célom, hogy olyan Óbudát hozzunk létre az itt élőkkel közösen, amelyben majd a kisfiam 
is otthonra találhat. Ehhez átgondolt és a környezetet óvó fejlesztésekre van szükség, valamint olyan 
családbarát intézkedésekre, amelyek könnyebbé és élhetőbbé teszik az óbudaiak mindennapjait. Mind-
ezek fényében örömmel vállaltam el Bús Balázs felkérését, hogy a Fidesz-KDNP jelöltjeként induljak 
a választáson.

Horváth Zsombor vagyok. A kerülethez több szálon is kötődöm. Nem éltem itt mindig, de gyerekkorom 
óta sok időt töltök a kerületben, és néhány éve az élet úgy hozta, hogy ide is költöztem Csillaghegy-
re. Pár éve kezdtem a kutyapártos tevékenységemet, mert megtetszett, hogy ők valóban képviselik 
az embereket, és a fontos ügyeket. A párt a humor mellett szociális és környezetvédelmi ügyekben 
is rendszeresen és aktívan cselekszik, de fontos értéke az átláthatóság és a korrupció elleni küzdelem 
is. Én a Szentendrei út mellett lakom, ahol jelenleg az egyik legnagyobb probléma, hogy éjszakán-
ként rendszeresen rendeznek luxusautókkal illegális gyorsulási versenyeket. Több haláleset után sincs 
az önkormányzat és a hatóságok részéről érdemi fellépés ez ellen. Képviselőként, és már a kampányban 
is sokat fogunk foglalkozni a témával. A környéken még jelentős probléma a közvilágítás rossz állapo-
ta, és helyenkénti nemléte, a kerékpárutak jelzéseinek kopása, illetve a zebrák hiánya a Királyok útján. 
Igény volna ezekre, az Önkormányzat mégsem kezd ezzel semmit, ami tarthatatlan állapot. A környéki 
akciókat és egyéb írásaimat pedig a Facebook oldalamon érhetik el.

BURJÁN FERENC

GYEPES ÁDÁM

HORVÁTH ZSOMBOR

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik
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Öt éve képviselem Önöket az önkormányzatban. Ez a feladat - a helyi politizálás, a helyiek érdekeinek 
képviselete - lett számomra az a hivatás, amiben hatékony és valóban értelmes munkát végezhetek 
a közéletben. Az elmúlt években az önkormányzatok szűkülő anyagi lehetőségei ellenére is sok helyi 
problémát oldottam meg. Többek között felújítottuk a Bárczi Géza utcát és környékét, új járdát és parko-
lókat építettünk a Pablo Neruda utcába, új jelzőlámpát helyeztünk ki a Csillaghegyi Általános Iskola elé. 

Forgalomcsillapítási programot indítottunk Csillaghegy hegy felőli oldalán, amelynek keretében nem-
csak utcákat egyirányúsítottunk az Önök szavazatai alapján, de 17  helyszínre tettünk ki forgalomcsil-
lapító küszöböket is, az idén pedig újabb 14 helyen jelennek meg új “fekvőrendőrök” a Rókahegy alatt. 
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni a 12. választókörzetben:
l Fekvőrendőr telepítési program folytatása Csillaghegyen l Forgalomcsillapítási program indítása Bé-
kásmegyeren l A Bárczi Géza utcában megkezdett közterületi rehabilitáció folytatása a lakótelepen l Új 
zebra és sebességmérő kamera létesítése a Dózsa György úton l Kuka-és padcsere program folytatása l 
Petőfi tér közpark funkciójának fejlesztése

Géczy Barnabás vagyok, 24 éves egyetemista, informatikus. A családom már szépapám óta itt él Csil-
laghegy szívében, a helyszínválasztás pont tökéletes volt abból a szempontból, hogy akkor egy kaszinó 
üzemelt a telek mögött, így exkluzív hátsó ajtós bejutást nyertünk a helyre. Mindennapjaim része, hogy 
járom a környéket és azt szeretném, hogy Csillaghegy utcái szebbek legyenek. A körzet legnagyobb 
problémája a Gőtés-tó helyzete, amit mindig ígérgetnek, hogy megoldják. Most például 50 millió fo-
rintot kapott a terület a közösségi költségvetésből, reméljük, hogy tényleg szebb lesz. Mi már egyszer 
felújítottuk a tó partján álló faházat és szívesen segítünk a további felújításokban. Nagy hatással volt 
politikai nézeteimre, hogy a bal oldal, és a jobb(ik) oldal értékeit is megkaptam. A Kutyapártban az tet-
szett igazán, hogy egyáltalán nem vette komolyan magát a kezdeti időkben, mindeközben már akkor 
építettek egy közösséget, amiből végül egy jól működő, előremutató és cselekvő rendszer született meg. 
Ha engem választanak meg, akkor minden héten bepakolok és kipakolok a mosogatógépből (CSAK 
OTTHON!!!)! Szavazzanak rám, hogy motivált legyek a házimunka közben!

Természetesen független képviselőjelöltként! És miért indulok? Mert mindenem ide kötődik! A nagy-
szüleimtől a három gyermekemig, a vállalkozásaimtól, a zenéléseimtől, a Boldizsár-féle focicsapa-
taimtól a baráti körömig minden! Sőt, még a feleségem is csillaghegyi már 30 éve! És mit ígérhetek, 
ha rám szavaztok? Azt, hogy a nyugdíjasoktól, tanároktól, családosoktól, melósoktól és sorolhatnám 
tovább, de ami a lényeg, hogy lesz egy ízig-vérig lokálpatrióta bástya az önkormányzatban, amelyik 
méltóan fogja képviselni Csillaghegyet! Azt nem tudom, hogy tudjátok-e, egy képviselő több százezer 
forintot kap egy hónapra jutalékként! Én ezt a pénzt a rászorulókra, az olimpikonok emlékművére – ami 
nagy álmom, hogy megvalósuljon – fogom költeni! Bárhova nézek, az ellenfeleim képe néz rám minden 
póznán, szórólapon, helyi újságokban, és még a saját csoportomban, a Csillaghegy a mi kis falunkban 
is engedem, de én sehol nem lehetek! Nem baj! Én szerényen adom elő, de ha bekerülök, nagyon kemé-
nyen fogom képviselni a mi kis falunkat!

DERDA ÁDÁM

GÉCZY BARNABÁS

KŐSZEGI ATTILA

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

MKKP

független

1975-ben születtem, jelenleg Csillaghegyen élek feleségemmel és három gyermekemmel. Aktív kosárlab-
dázó pályafutásomat befejezve 1998 óta dolgozom önkormányzati képviselőként. 2007-től 2019-ig alpol-
gármesterként a városfejlesztés és az egészségügy területei tartoztak hozzám. Koordináltam a Békásme-
gyeri Vásárcsarnok rekonstrukcióját. 2010 és 2019 között a jelentős állami és Fővárosi támogatásoknak 
köszönhetően számos közterület-rekonstrukció zajlott le a körzetemben. Felépült a Mészkő park, megújult 
a Bárczi Géza Általános Iskola udvara. Fővárosi beruházásban 12 új medencével bővült a Csillaghegyi 
Strand, átépítettük a Dózsa György út - Ürömi út kereszteződését, 2019-ben pedig megújulhatott a Mátyás 
király út is. Az egészségügy területén is jelentős fejlődést értünk el. 2019-ben felújítottuk a Vasút sori 
háziorvosi rendelőt és a Csobánka téri Szakrendelőt. Sajnos 2019 októbere óta egymást érik a lakbér-, 
helyi adó-, közterülethasználati díjemelések. Elmaradnak a fejlesztések, romlik az utak állapota, valamint 
a közbiztonság és a hajléktalanok okozta problémákkal sem foglalkozik a mostani polgármester. Óbu-
da-Békásmegyer érdekében fogjunk össze, és indítsuk újra Óbudát!

PUSKÁS PÉTER FIDESZ-KDNP
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Ízig-vérig lokálpatrióta. Programjában első helyen a pártpolitika-mentesség szerepel. Függetlenként 
a helyi lakosok érdekeit kívánja képviselni, őket kívánja szolgálni és nem kíván pártpolitikai acsarkodá-
sok részesévé válni. Megválasztása esetén ciklusa alatt személyesen felkeresné az összes választópolgárt 
és kikérné véleményüket a lakókörzetüket érintő problémáikról, mert egy közös elképzelésen alapuló, 
élhetőbb lakókörnyezetet kíván megvalósítani. Egyik legfontosabb intézkedése lenne a 11-es úton tartott 
gyorsulási versenyek azonnali beszüntetése és a Szentendrei út csillaghegyi csomópontján tapasztalható 
közlekedési káosz mérséklése. Átfogó elképzelései vannak a 12-es választási körzetet érintő problémák 
orvoslására, melyekről honlapján, a www.csillaghegyiek.hu oldalon tudnak tájékozódni. Munkája szá-
monkérhető lenne, ezért honlapján rendszeresen beszámolna képviselői tevékenykedésieről. Tisztelettel: 
Szemerei Géza (Telefonszám: 0620-8061777)

SZEMEREI GÉZA független

Sziasztok! Budai Sándor és még Viktor is vagyok, a kerület kutyapártos listavezetője, polgármesterje-
löltje. A 13-as körzetben lakom, 22 éve békásiként élem az életem. Előtte Siófok környékén voltam 2 
éves koromig hű Balaton-tagadó. 2019 óta kutyapártozom, az egyik kedvenc időszakom a kampányidő-
szak, ezért ez már a 4. választásom lesz jelöltként. Jelenleg is a Kutya Párt szolgálatában állok, mint lo-
gisztikai igazgató, webshopos és miegymás. A körzet főbb problémáihoz tartozik a 0-24-es dohánybolt 
jelensége, vagyis leginkább az emiatt odatévedő hőzöngők sokasága. Fontosnak tartom az Ófalu ere-
detiségének megtartását és örülök, hogy színesebbé teszik a városrészünket is a sváb hagyományokkal. 
Szeretném megszüntetni a Kálvária-domb környéki illegális szemétlerakó sétányt is, amihez szerintem 
egy kellő lakossági/helyi nyomás is elég lenne a fenntartóknak. Kíváncsian várom az ellenfelek lejárató 
kampányát, hogy miért is nem éri meg ránk szavazni, pedig a kerületi lakosoknak szüksége van látható 
képviselőkre és egy heterogénebb önkormányzatra, ami valójában képviseli a lakosok érdekeit és bevonja 
őket a napi szintű politikába.

BUDAI SÁNDOR VIKTOR MKKP 

1991-ben alapítottam az Óbudáért-Békásmegyerért Egyesületet, melynek színeiben többször is tagja 
voltam a Tarlós István, majd Bús Balázs vezette önkormányzat képviselő-testületének. Jelenleg is Óbu-
dán élek a családommal. Sajnálattal tapasztaltam, hogy az elmúlt 5 évben a kerület fejlődése megállt. 
Egymást érték a döntések a bérleti díj- és a helyi adóemelésekről, de az önkormányzathoz befolyó bevé-
teleket nem fordították a kerület fejlesztésére, az itt élők életének könnyítésére. Lakossági kezdeménye-
zésre 2014-ben önkormányzati forrásból megvalósult Templom utcai játszótérrel 2019 óta a jelenlegi 
vezetés nem foglalkozik, így több játékot is le kellett zárni a balesetveszély miatt. Jelentősen romlott 
a közbiztonság is, senki nem foglalkozik a közterületen életvitelszerűen tartózkodó egyének okozta 
közegészségügyi és közbiztonsági problémákkal. Nem történt meg a békásmegyeri HÉV állomás aka-
dálymentesítése sem, a békásmegyeri lakótelepen parkolási káosz uralkodik. Az elmúlt időszakban 
számos alkalommal volt módom találkozni Önökkel, ezért tisztában vagyok a lakókörnyezetünk prob-
lémáival. Kérem, szavazataikkal támogassanak június 9-én!

40 éves vagyok, évek óta a III. kerületben lakom. Szegeden, történelem szakon végeztem egyetemi tanulmá-
nyaimat, már akkor foglalkoztattak a közéleti kérdések. A Momentum Mozgalom tagjaként, a helyi ellenzé-
ki csapat részeként lettem önkormányzati képviselő 2019-ben, lehetőséget kaptam arra, hogy a lakóhelyem 
érdekeit a testületben képviselhessem. Legfontosabb célom továbbra is, hogy Óbuda-Békásmegyer zöld, 
egészséges és tiszta kerület legyen. Fontosnak tartom a parkok gondozását, fejlesztését. Szeretnék a kisgyer-
mekes családok számára tiszta és biztonságos játszótereket, a fiatalok számára a szabadidő kellemes eltöl-
tésére szolgáló köztereket, illetve a gazdik számára rendezett és karbantartott kutyafuttatókat biztosítani.
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni a 13. választókörzetben:
 l Gőtés-tó környezetének rendezése l a Mező utca – Zemplén Győző utca találkozásánál új közösségi 
terület kialakítása l Fekvőrendőrök telepítése Ófaluban és a lakótelepen l Járdák és sétálóterek felújítása, 
új járdák kialakítása l Kuka-és padcsere program folytatása l K+R parkolók telepítése a Szent József 
és a Waldorf Óvoda elé

KOZMA JÁNOS

SZABÓ ÁKOS

FIDESZ-KDNP

DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd- 
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

A 13. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024
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Az egész életem Óbuda-Békásmegyerhez kötődik, hiszen egyéves korom óta élek a III. kerületben. Életfilo-
zófiám az emberekre való odafigyelés, a közös hang megtalálása mindenkivel. Óvodapedagógusként, hosz-
szú éveket töltöttem egy csillaghegyi óvodában, ezt követően pedig 23 évet dolgoztam az Óbudai Családi 
Tanácsadó és Gyermekjóléti Központnál. Hivatásomnak köszönhetően nagyon sok családdal kerültem kap-
csolatba, számtalan óbudai lakos problémáját ismerhettem meg, amelyeket mindig a legjobb tudásom szerint 
igyekeztem megoldani. Pedagógusként fontos volt számomra, hogy a gyermekek biztonságos, tiszta környe-
zetben éljenek és tanuljanak, szociális szakemberként pedig elsődleges célom, hogy a kerületben élő minden 
korosztályt érintő gondokat feltárjam és azok megoldásában aktív segítséget nyújtsak. Abban hiszek, hogy 
ha valamiben jók vagyunk, akkor azt érdemes mások segítésére használnunk, amivel elindíthatjuk a változás 
folyamatát. Bús Balázst régóta ismerem, hosszú munkakapcsolat köt össze minket, ezért örömmel mondtam 
igent a felkérésére, hogy induljak képviselőjelöltként a 14. választókörzetben a Fidesz-KDNP jelöltként.

BLESZKÁNNÉ KIS ILDIKÓ Fidesz-KDNP

Csontos Viktor vagyok, egy lelkes, naiv, de nagyravágyó 21 éves egyetemista. Amióta az eszemet tu-
dom, mindig is a harmadik kerületben laktam, és az egész kerület különböző részein jártam iskolába. 
Így volt lehetőségem megfigyelni az óbudai lakosságot természetes környezetében, és megtapasztalni 
minek örül és minek nem. Remélem, mosolyt tudok csalni a választók arcára a Kétfarkú Kutya Párt 
segítségével. A 14. választókerületet szeretném képviselni, mert úgy érzem, maga a sors (és egye-
sek szerint biztos a Soros) is ezt akarná. Ezen kívül pedig szeretném megszépíteni a békásmegyeri 
HÉV-megálló környékét, hogy csak örülni tudjon valaki, ha megérkezik az általam képviselt körzetbe 
és a csodás Békásmegyerre. Viszont nem vagyok a szavak embere, legyenek azok üresek vagy igazak, 
inkább a tetteimmel bizonyítanám magam a választók szemében. Aki rám szavaz, az egy szebb Békás-
megyerre szavaz!

CSONTOS VIKTOR MKKP

Ujfalvi István vagyok, nyugdíjas villamosmérnök. Feleségemmel 1980 óta élünk Békásmegyeren, itt 
neveltük fel gyermekünket - és itt látjuk vendégül ma is a négy unokánkat. Az elmúlt választáson 
az Önök jóvoltából mandátumot szerezve, a körzet jelenlegi önkormányzati képviselőjeként kérem is-
mételten a bizalmukat. Kérem, támogassák továbbra is képviselői munkámat, hogy a jövőben is hozzá-
járulhassak a környék fejlődéséhez, az itt élők életminőségének javításához.
Dr. Kiss László csapatának tagjaként többek között ezért fogok dolgozni a 14. választókörzetben: 
 l Zebra létesítése a Madzsar József utca 3. és 5. közötti buszmegállónál l Napelemes világítás telepíté-
se a Gulácsy Lajos utcai játszótér melletti járdánál l Akadálymentesítés megvalósítása a Csobánka téri 
Közösségi Háznál l Forgalomlassító küszöb (fekvőrendőr) telepítése a Margitliget utca 3-hoz bevezető 
útra l A Juhász Gyula utca 2. előtti “zsák parkoló” megnyitása a Juhász Gyula utcára l Parkolóhelyek 
létesítése a Madzsar József utca 33. és 35. közötti zsákutcában l A Csobánka téri kerékpáros akadály-
pálya felújítása. l A Madzsar József utca és a Hadriánus utca kereszteződés körforgalommá átalakítása.

UJFALVI ISTVÁN DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

Az elmúlt választáson az Önök jóvoltából mandátumot szerezve, a körzet jelenlegi önkormányzati kép-
viselőjeként kérem ismételten a bizalmukat.Az elmúlt években mindig ügyeltem arra, hogy a hozzám 
forduló lakosok a lehető legrövidebb időn belül visszajelzést és érdemi válaszokat kapjanak. A fórumo-
kon, közmeghallgatásokon, a közösségi költségvetés eseményein, önkormányzati osztásokon kívül igye-
keztem személyesen is felkeresni és beszélni mindenkivel, aki megkeresett. 
Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni a 15. választókörzetben:
l Gyalogátkelő létesítése a Hímző utcai buszmegállónál l Hímző utca 4-12. szám alatti parkoló rekonst-
rukciója l a Medgyessy Ferenc Általános Iskola, a Budapesti Medgyessy Bölcsőde és a Cseresznyevirág 
Művészeti Óvoda közötti terület rekonstrukciója l Csillaghegyen további csapadékvíz elvezetésre szol-
gáló fejlesztések megvalósítása l a Kabar utcai sportpálya fejlesztése l valamennyi pad és kuka cseréje 
l az elhasználódott járdafelületek cseréjének folytatása l új kutyaürülék gyűjtő szemetesek kihelyezése 
a körzetben l gyalogátkelő létesítése Királyok útján l a fásítási program folytatása. 

DOMOKOS ÁGNES DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

A 14. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024

A 15. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024
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Pünkösdfürdői lakosként, független jelöltként indulok az önkormányzati képviselő-választáson 
a Bivalyos utcától a békásmegyeri lakótelepig tartó családi házas övezetben, és a Juhász Gyula utca 
és a Pünkösdfürdő utca közötti lakótelepi részen, a 15. számú egyéni választókerületben. Fontosnak 
tartom lakóhelyünkön a közterületi rend javítását, az utak, járdák felújítását, a lakótelepen újabb padok 
létesítését, további közösségi terek kialakítását, a közlekedési problémák hatékony és gyors megol-
dását, a helyi közösségek támogatását, hagyományaink ápolását, múltunk megismerésének segítését, 
és az egyházakkal, egyesületekkel együttműködve a rászorulók támogatását. Az általam fontosnak 
tartott értékekről, eseményekről, programokról a Kecskés Zoltán III. kerületi független önkormányzati 
képviselőjelölt Facebook-csoportban, egyéb, lakóhelyünkkel kapcsolatos érdekességekről pedig a Csil-
laghegy régen, Békásmegyer régen és Pünkösdfürdő régen csoportban tájékozódhat. Az önkormányza-
ti választáson 2024. június 9-én vasárnap számítok a szavazatára.

35 éve élek Óbudán, hosszú évek óta Békásmegyer az otthonom. Közgazdászként 20 éve vállalati belső 
ellenőrzéssel foglalkozom, emellett ingatlankezeléssel foglalkozó vállalkozásom is van. 10 évig ver-
senyszerűen kajakoztam és a mai napig rendszeresen sportolok. Fiatal korom óta aktív tagja vagyok 
az óbudai közösségnek. 2010 óta segítem a több mint 100 éves Csillaghegyi Polgári Kör Egyesület te-
vékenységét. Számos rendezvény, kiállítás, főzőverseny megszervezésében és lebonyolításában vettem 
részt az évek során. Nagy megtiszteltetés volt számomra, hogy az egyesület tagsága munkám elismeré-
seként elnökségi tagnak választott. Sajnos az elmúlt 5 évben a kerület fejlődése teljesen megállt. Egy-
mást érték a bérleti díj- és helyi adóemelések, de az önkormányzat a befolyt bevételekből nem költött 
fejlesztésekre, vagy az itt élők életének könnyítésére. 2019 után leállították a panelfelújítási pályáza-
tokat és a választási ígéreteikkel ellentétben nem akadálymentesítették a Békásmegyeri HÉV megállót 
sem. Aktív közösségi emberként szomorúan látom a kerületünk hanyatlását, ezért örömmel mondtam 
igent Bús Balázs felkérésére, hogy a Fidesz-KDNP képviselőjelöltjeként induljak a 15. körzetben.

Utálom a politikusokat! Legalábbis a magyar politikusok 90%-át, mert ők azok, akik bármikor bármi-
ről hazudnak, egyáltalán nem érdekli őket az emberek jóléte, a közterek és közintézmények állapota, 
vagy hogy mennyire mérgezik meg a közbeszédet a sok gyűlölettől és uszítástól csöpögő szövegeikkel. 
Az ezek feletti dühöm vezetett oda, hogy én, Tornai Mátyás, most a Kétfarkú Kutya Párt jelöltjeként 
indulok az önkormányzati választáson, mert úgy látom, hogy ebben a vicces pártban tevékenykedő 
emberek nagyon is komolyan gondolják azt, hogy tegyenek a közjólét érdekében. Teljesen átlagos pol-
gár vagyok, egy várostervező cégben dolgozom, ahol utca- és térfelújításokkal, fásítással, zöldítéssel 
és minden ehhez kapcsolódó tervezéssel foglalkozom. Szabadidőmben a Békásmegyer feletti Nagy-Ke-
vélyen és környékén kerékpározom, ahol a természetvédelmi terület határán kirakott szeméten szoktam 
még felhúzni magam, és szeretnék már régóta tenni ellene. A fotón szereplő Cicamama nevű kóbor 
közcica, az egyik ó-békásmegyeri játszótéren lakik, aki teljesen szívén viseli az erre járó emberek men-
tális egészségét, odaadása igazi példaképpé emeli, ezért lehetne tiszteletbeli önkormányzati képviselő.

KECSKÉS ZOLTÁN

PESZTERICZ LÁSZLÓ

TORNAI MÁTYÁS

független

MKKP

Fidesz-KDNP

Hideg István nyugalmazott rendőr, bűnügyi szaknyomozó vagyok. A III. kerületben élek feleségemmel 
és két felnőtt gyermekemmel. Diplomámat a Rendőrtiszti Főiskolán szereztem, ahol bűnügyi szak-
nyomozó szakon végeztem. A rendőrségtől, 2009. évben történt nyugdíjazásomat követően kezdtem 
foglalkozni közéleti kérdésekkel, mert szeretnék aktívan tenni azért, hogy az ország és a lakóhelyem 
jövője szebb legyen.
 Dr. Kiss László csapatának tagjaként ezért fogok dolgozni a 16. választókörzetben:
 l A régi hulladékgyűjtők cseréje, több kutyapiszok gyűjtő kihelyezése. l Közösségi kert járdáinak 
javítása. l Parkolók, járdák burkolatainak javítása. l A Szilke utca és a Bálint György utca közötti fitne-
szpark burkolatának javítása. l Padok felújítása, cseréje. l Jós utcai ping-pong asztal javítása és a játszótér 
fejlesztése, Teqball asztal telepítése. l A Dr. Örlős Endre parkba padok, kukák kihelyezése. l Hadrianus 
utcai buszmegállóhoz akadálymentes gyalogos átkelőhely létesítése. l Fatelepítési és karbantartási prog-
ram folytatása. l A közbiztonság fokozása érdekében a térfigyelő kamerarendszer fejlesztése, új kamerák 
elhelyezése az iskolák, óvodák, bölcsődék, játszóterek, parkok közelében.  

HIDEG ISTVÁN DK-MOMENTUM-MSZP-Párbeszéd-
ZÖLDEK-LMP-ZÖLDEK-Jobbik

A 16. számú egyéni választókerület jelöltjei VOKS2024
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Kőhegyi Róbert vagyok, a 16-os számú békásmegyeri választókerület képviselőjelöltje; épphogy nem 
tősgyökeres békásmegyeri. 2022-ben elvégeztem a nemzetközi tanulmányok mesterszakát, az egyetem 
mellett spanyolul megtanultam; jelenleg pedig Budapesten üzletkötőként dolgozom. Mindez azt jelenti, 
hogy több nyelven beszélhetek a mindenről és a semmiről is, úgy, hogy értelmesnek tűnjön. 2018-ban 
csatlakoztam a Kutya Párthoz; számos közösségi akciót szerveztem, például pad- és négyszín festést, 
köztéri kukák és csikkszavazók kihelyezését, szemétszedést, favédő akciót. A csúcspont a 2022-es 
országgyűlési választás volt, amin parlamenti képviselőjelöltként indultam el. Külön öröm volt szá-
momra, hogy anyukám rám szavazott. A békásmegyeriek híres lokálpatriotizmusa mélyen megérintett. 
Én úgy hiszem, ha Jamaika a jamaikaiaké, akkor Békásmegyer a békásmegyerieké (ezt így kell írni? na 
mindegy majd kijavítom), ezért, ha megválasztanak, együtt létre fogjuk hozni a Békásmegyeri Szabad 
Népi Demokratikus Köztársaságot (hogy ez az új állam demokrácia lesz, vagy pedig diktatúra, majd 
később eldöntjük). Az első törvény biztosan az ingyen sör (vagy bor) bevezetéséről fog szólni!

Márton Marcella vagyok, egy fiúgyermek édesanyja, vállalkozó, békásmegyeri lakos. Választókör-
zetemben, a 16. körzetben mindenki valamilyen társasházban, lakásszövetkezetben él. Emiatt tartom 
különösen rossz döntésnek, hogy az önkormányzat jelenlegi vezetése leállította a panelfelújítási pályá-
zatot. Megítélésem szerint az önkormányzatnak kiemelt feladatának kellene lennie a panelházakban 
élők támogatása. Az önkormányzat Fő téri ügyfélszolgálati irodájának távolsága megnehezíti a békás-
megyeri időskorúak, vagy kisgyermeket nevelő szülők ügyintézésének lehetőségét, emiatt az önkor-
mányzatnak Békásmegyeren is ügyfélszolgálati irodát kell nyitnia. A körzetet járva, azt itt lakókkal 
beszélgetve sajnálattal tapasztalom, hogy kerületünk rohamosan hanyatlik. Ez azért különösen érthe-
tetlen, mert 2019 óta egymást érték a bérleti díj- és helyi adóemelések, de az önkormányzat a befolyt 
bevételekből nem költött fejlesztésekre, vagy a kerületben élők életének könnyítésére. Szeretném eze-
ket a negatív folyamatokat megállítani, ezért örömmel mondtam igent Bús Balázs felkérésére, hogy 
a Fidesz-KDNP képviselőjelöltjeként induljak a 16. körzetben.

KŐHEGYI RÓBERT

MÁRTON MARCELLA FIDESZ-KDNP

MKKP

NEMZETISÉGI ÖNKORMÁNYZATI JELÖLTEK VOKS2024

Görög-magyar vegyesházasság negyedik gyermekeként születtem Budapesten. Gyermekkoromat a 15. 
kerületben töltöttem, de már 10 éve Óbudán élek családommal. Nemzetközi kapcsolatok szakértő 
és művészetigazgatási menedzser végzettséggel rendelkezem. 2006-2010 között vállaltam már kép-
viselőséget a 15. kerületi görög kisebbségi önkormányzatnál, így megtapasztaltam ennek a feladatnak 
a kihívásait és lehetőségeit. Csaknem 20 évet köztisztviselőként dolgoztam, volt szerepem uniós fej-
lesztési projektek végrehajtásában és pályáztatásában, illetve jelentős gyakorlatot szereztem kulturá-
lis rendezvényszervezőként. A görög kultúra megőrzése mindig fontos szerepet játszott az életemben, 
dolgoztam a Fővárosi görög önkormányzatnál, valamint a Helidonaki Táncegyüttes tagjaként 10 évig 
táncoltam. Megválasztásom esetén szeretném friss erővel, fiatalos szemlélettel folytatni azt a munkát, 
amit a korábbi képviselők már évek óta sikeresen végeztek. Legfontosabb feladatnak a görög nemze-
tiségű fiatalok megszólítását, és a görög hagyományok és kultúra iránti elköteleződésük megerősítését 
tartom, ezért külön büszkeséggel tölt el, hogy a Görög Ifjúsági Egyesület színeiben indulhatok a vá-
lasztáson.

BARIC-VÁROS ALEXANDRA Görög Ifjúsági 
Egyesület

1964. február 2-án születtem. Szüleim mindketten görögök voltak és az 1950-es években jöttek Ma-
gyarországra. Immár több, mint 50 éve élek a III. kerületben, Óbudán. A Képző- és Iparművészeti 
Szakközépiskolában érettségiztem, majd az Iparművészeti Főiskolán (MOME) diplomáztam. 1990-
ben nívódíjat kaptam. Tanulmányaimat rajzfilmstúdióban kamatoztattam. Görög nyelvtudásomnak 
köszönhetően dolgoztam tolmácsként, fordítóként és idegenvezetőként is. 2002 óta vagyok a III. Ke-
rületi Görög Önkormányzat képviselője. Azóta a kerületi görög közösséggel együtt voltunk többek 
között Visegrádon, Balatonfüreden és Lillafüreden is kirándulni, de ezen kívül még számtalan kultu-
rális programon vettünk részt közösen. Azért szeretnék idén is képviselő lenni, mert fontos számomra 
a III. kerületben élőgörög honfitársaimnak az összetartása. Az általam/általunk szervezett események, 
programok alkalmat adnak arra, hogy minőségi időt tölthessünk együtt és a görög nyelvet gyakoroljuk, 
a programokon kívül a hagyományok megőrzéséről se feledkezzünk meg. Szeretném, ha a fiatalabbak-
nak is lenne alkalma megismerni a görög kultúrát, zenét, táncot,gasztronómiát.

ABONYINÉ KOSZTUDISZ NIKI
Syllogos Magyarországi 

Görögök Kulturális 
Egyesülete



NEMZETISÉGI JELÖLTEK 20

Az örmények történelmét és kultúráját sajnos kevesen ismerik. Pedig történelmünk során sokat köszön-
hetünk az örményeknek. Az első örményekről szóló írásos emlékek feltehetően az 1100-as években 
keletkeztek Magyarországon, ezek az örmény kereskedők magyarországi jelenlétéről tanúskodnak. 
Később egyre jelentősebb számú örmény lakosság telepedett le Erdélyben, majd később Budapest terü-
letén. Az 1848-49- es forradalom és szabadságharc idején Lázár Vilmos ezredes, Czetz János tábornok 
és Kiss Ernő altábornagy révén kiemelkedő személyek segítették forradalmi harcunkat. Az örmény 
nemzetiséghez tartozó honfitársaink hamar beilleszkedtek a közösségbe és ma is jelentős nemzetiségi 
értéket képviselnek társadalmi életünkben. Célom az, hogy az örmény történelem, gasztronómia és kul-
túra, illetve a közösnek mondható történelmi gyökerek nagyobb ismertséget kapjanak. Legyenek olyan 
színvonalas iskolai programok, társadalmi rendezvények, amelyek ezeket a célokat lehetővé teszik.

DR. KIS J. ERVIN Örmény Kulturális 
Központ

1955-ben születtem Budapesten. Prágában a Vegyipari Műszaki Egyetemen vegyészmérnöki diplomát, 
majd a BME Gépészmérnöki Karán pedagógus diplomámat szereztem. 10 évig tanítottam a Szlovák 
Tannyelvű Általános Iskola és Gimnáziumban, majd 4 évig a Dobos C. József Vendéglátóipari Szak-
képző Iskolában, aminek 1997-től az igazgatója is voltam több mint 20 évig. A szlovák nyelvű oktatás 
számára több matematika és fizika könyvet fordítottam, számos könyvnek voltam a lektora. 1996 óta 
a III. kerületi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat képviselője vagyok. Elsődleges célom a kerületben 
élő szlovák lakosság összefogása, kulturális programok szervezése számukra, nemzeti öntudatuk erő-
sítése, nyelvgyakorlás lehetőségének a biztosítása, érdekeik képviselete. Célom továbbra is megőrizni 
aktív részvételünket – akár társzervezőként is – a nagyobb fővárosi szlovák rendezvényeken. Gyönyörű 
hagyományunk az évente január 3. vasárnapjára szervezett szlovák ökumenikus nap Békásmegyeren, 
melyet szeretnék továbbvinni. Továbbra is támogatni kívánjuk a kerületünkben élő szlovák alkotók, 
művészek tevékenységét és ifjú tehetségek felkarolását. Célunk, a kerületünkben folyó nemzetiségi 
élet és tevékenység megjelenítése a budapesti és országos szlovák folyóiratokban és kiadványokban.

HORTI ANDRÁSNÉ OZVENA  
Szlovák Kórus

Jelenleg képviselő vagyok. Születésem óta a kerületben élek. Egy kisgyermek édesanyja vagyok. Fon-
tosnak tartom, hogy képviseljem a romák érdekeit és jogait. E-mail cím: raffaello1988.03@gmail.com

FARKAS ALEXANDRA Cigány Közösségek 
Szövetsége

Jelenleg képviselő vagyok. Tizenhárom éve élek a kerületben, családos vagyok, egy gyönyörű kisfiú 
édesapja. Fiatal korom ellenére származásom miatt is érdekel a cigányság kultúrája és hagyományai, 
így megválasztott képviselőként tenni akarok a roma ügyekért.
E-mail cím: kolompar.frank@gmail.com

KOLOMPÁR FRANK Cigány Közösségek 
Szövetsége

Jelenleg elnök vagyok. 1978 óta lakom a harmadik kerületben. Édesanyám révén zenész cigány család-
ból származom. Második ciklus óta vagyok az Óbuda-Békásmegyer Cigány Nemzetiség Önkormány-
zat elnöke. Célunk a következő generáció számára biztos, méltó jövőt teremteni. Hitvallásom szerint 
ehhez ápolnunk kell hagyományainkat és kultúránkat, amelyből a cigányság az erejét meríti. Ebben 
és a következő ciklusban két nagy programot szeretnénk megvalósítani, az egyik a roma holokauszt 
áldozatai előtt tisztelgő emlékhely kialakítása a volt Bécsi úti téglagyár területén, a másik egy kétnapos 
óbudai roma fesztivál megrendezése, ahol bemutatkozhat a vidéki és a városi roma kultúra és hagyo-
mány. E-mail cím: szabo.zsolt.ivan@gmail.com

SZABÓ ZSOLT IVÁN Cigány Közösségek 
Szövetsége

Jelenleg elnökhelyettes vagyok. Huszonöt éve élek a kerületben, és foglalkozom a helyi cigányság 
ügyeivel. Ismerem a roma hagyományokat és beszélem a cigány nyelv lovári dialektusát. Harmadik 
ciklus óta töltöm be az Óbuda-Békásmegyer Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnökhelyettesi poszt-
ját. Felvállaltam, hogy  támogatom a harmadik kerületi cigány családok szociális és lakásproblémáinak 
megoldását. Tagja vagyok az Nemzetközi Roma Szövetségnek (IRU), amelyben alelnökként a spor-
tügyekért felelek.

SZTOJKA ISTVÁN Cigány Közösségek 
Szövetsége
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Az elmúlt években hagyomány-
nyá vált a tavaszi-nyári sze-
métszedés a Római-parton, 
ezzel is felhívva a figyelmet 
a környezet védelmének és ren-
dezettségének fontosságára.

Az idei szemétszedési akciót is a Mi Róma-
ink Egyesület vezetésével és civil szerveze-

tek közreműködésével hirdetik meg. Együtt 
fogják megtisztítani a Rozgonyi Piroska 
utca – Kalászi út – Losonc utca – Szent János 
utca bekötőutakat és az általuk határolt part-
szakaszt a Rómain. Az indulás előtt minden 
résztvevőt meleg teával várnak, a szemét-
szedést követően pedig közös bográcsozás-
ra, ebédelésre is sor fog kerülni. A program 
a Mi Rómaink! szervezésében valósul meg, 
Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat támo-

gatásával, illetve civil szervezetek közre-
működésével. A szemétszedéshez szükséges 
kesztyűkről, szemeteszsákokról és a szemét 
elszállításáról Önkormányzatunk gondos-
kodik. A szervezők 2024. június 2-án, va-
sárnap várnak mindenkit szeretettel a közös 
szemétszedésre!

Sikeresen megvalósult május 
27-én az Óbuda-Békásmegyer 
Önkormányzat és a Hintalovon 
Gyermekjogi Alapítvány 
által közösen szerve-
zett ingyenes, gyer-
mekjogi előadás.

Stáhly Kata pszicholó-
gus és gyerekjogi szak-
értő, a Hintalovon Ala-
pítvány NEMECSEK 
Programjának szakmai 
vezetője a „Ki számít gye-
reknek?” triviális(nak tűnő) 
kérdésétől indulva a gyerek-
bántalmazás elleni fellépés gya-
korlati lépéseire vonatkozó tanácsokig 
terjedő skálán vezette végig a figyelmes 
hallgatóságot. A gyerekjogokat és a gyerek-
bántalmazást középpontba állító előadásban 
azt a kérdést járta körül, hogy mekkora fele-

lősség valójában a gyermekkel való bánás-
mód, hiszen ez hat arra, hogyan alakul a ma 

még gyermekkorban lévők jövője.
De mik is azok a gyerek-
jogok és miért is fonto-

sak? Nem lehet elég-
szer feltenni a kérdést 

és hangsúlyozni 
a válasz fontossá-
gát, mert sok félre-
vezető információt 
hallani a témában, 
ami elbizonytalaní-

tó hatással bír. Már-
pedig ahhoz, hogy 

meg lehessen védeni 
a gyermekeket, ismerni 

kell a jogaikat és tisztában 
kell lenni a bántalmazás természe-

tével.
Az előadáson szó esett az erőszak külön-

böző válfajairól, azok jellemzőiről, illetve 
arról is, mit lehet tenni akkor, ha egy gyer-

meken a bántalmazás jelei mutatkoznak. 
Az előadó külön fejezetet szentelt az online 
zaklatás kérdéskörének, felhívta a figyelmet 
arra, hogy ez a mai felnőttek ifjúkorában 
jellemzően még nem is létező zaklatási for-
ma azért is nagyon veszélyes, mert fizikai 
korlátok nélkül, bárhol, bármikor elérheti 
a gyermekeket, személytelensége révén pe-
dig nem ismer határokat sem.

„Az információ véd, a tabusítás védtelen-
né tesz” – hangsúlyozta a szakember, aki 
külön kiemelte: kölcsönös bizalom nélkül 
nincs biztonságos környezet, ezért ha egy 
gyermek segítséget kér, azt minden alka-
lommal komolyan kell venni, már csak 
azért is, mert mindannyian felelősséggel 
tartozunk a környezetünkben élő összes 
gyerekért. A hitek és tévhitek felemlegetése 
mellett konkrét gyakorlati tanácsokkal zár-
ta előadását, amelynek résztvevői a végén 
kérdéseikre is választ kaphattak a pszicho-
lógustól. 

IDŐPONT
2024. június 2.  
vasárnap, 9:30 óra
TALÁLKOZÁSI PONT
Volt Óbuda – Pénzügyőr 
Se. Sporttelep, Kossuth La-
jos üdülőpart 15-17.
KÖZREMŰKÖDŐ CIVIL 
SZERVEZETEK
Mi Rómaink
Civilek Óbudáért Egyesület
Civilek a Római-par-
tért Egyesület
Fák a Rómain
Tiszta Dunáért Egyesület
Római Sportegyesület
Civilek a fövenyért
Design Workshop a Rómaiért

Együtt a tisztább környezetért
Közös szemétszedés a Római-parton

A gyermekvédelemről tartottak előadást az Esernyősben

„Ahogy ma a gyerekeinkkel bánunk, 
olyan jövő vár ránk holnap”
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Idén ötödik alkalommal kerül megrendezésre a 
Közösségi Költségvetés a harmadik kerületben.  
A 2020-ban még úttörőnek számító kezdeményezés 
az évek során komoly népszerűségre tett szert az itt 
lakók körében, amit a nemzetközi szinten is kiemelkedő-
nek számító részvételi arány is fényesen bizonyít. 
2024-ben ismét rengeteg érdekes és hasznos javaslat érke-
zett be, ezeket ezúton is nagyon köszönjük. Szakembereink az 
ötletek feldolgozását és rendszerezését követően összeállították 
a megvalósíthatósági szempontoknak leginkább megfelelő és leg-
népszerűbb javaslatok szűkített listáját.
Most Önökön a sor. Fogjanak össze idén is, biztassák egymást szavazásra, álljanak ki az Önöknek 
leginkább fontos fejlesztési javaslatok mellett. Tegyünk együtt azért, hogy Óbuda-Békásmegyer 
szebb, fenntarthatóbb és otthonosabb legyen.
A kerület lakói 100 millió forint sorsáról dönthetnek, körzetenként tehát 10 millió forintos 
fejlesztésre lesz lehetőség.

Szavazni május 1. és június 1. között van lehetőség.
A szavazataikat ebben az évben is leadhatják online és papíralapon is.
Online az obuda.hu/kozossegikoltsegvetes oldalon.
Papíron a kerületszerte kihelyezett szavazóládákban:
• az Esernyős kávézóban 
• Óbuda-Békásmegyer Polgármesteri Hivatal 
   portáján és ügyfélszolgálati irodájában
• az ÓSZSZI idősklubjaiban 
• az óbudai óvodákban 
• óbudai bölcsődékben
Postai úton is várjuk szavazataikat:
Levélcím: Polgármesteri Hivatal, 1033 Budapest, Fő tér 3.
A borítékra, kérjük, írják rá: Közösségi Költségvetés 2024

       Kérjük, a klímavédelem jegyében lehetőleg ONLINE szavazzanak!

A SZAVAZÁS 
MENETE:

SZAVAZÁS

KÖZÖSSÉGI
KÖLTSÉGVETÉS 
2024 Óbuda-Békásmegyer

A MI OTTHONUNK, 
A MI DÖNTÉSÜNK

KKTSV2024_190x272_szavazolappal.indd   2KKTSV2024_190x272_szavazolappal.indd   2 2024. 04. 29.   13:122024. 04. 29.   13:12
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Részletek: obuda.hu/kozossegikoltsegvetes

KÉRJÜK, KÖRZETENKÉNT EGY FEJLESZTÉST JELÖLJÖN MEG, AZT, AMELYET A LEGINKÁBB TÁMOGAT.

KÖZÖSSÉGI KÖLTSÉGVETÉS SZAVAZÓLAP 2024

1. KÖRZET (Csúcshegy, Solymárvölgy, Ürömhegy, Aranyhegy, Péterhegy, Harsánylejtő, Testvérhegy,  
Táborhegy, Remetehegy, Kiscell, Kis-Kecske-hegy, Zöldmál, Mátyáshegy, Hármashatár-hegy, Törökkő)
� parkfejlesztés a Hidegkuti Nándor utca környékén 
� a Doberdó út és a Folyóka utca közötti lépcső közvilágításának fejlesztése 
� közösségi kert kialakítása a Doberdó úti, használaton kívüli, önkormányzati tulajdonú hobbitelken

2. KÖRZET (Óbudai lakótelep – Északi rész)
� udvarfejlesztés a Kerék Bölcsődében 
� a Raktár, Veder és Szellő utcák közötti zöldfelületek fejlesztése
� zöldterület-fejlesztés a Kerék Általános Iskola és Gimnázium melletti területen

3. KÖRZET (a Fő tér és környéke, a Krúdy-negyed, a Textilgyár környéke)
� udvarfejlesztés a Mókus Bölcsődében 
� a Mókus Óvoda belső környezetének fejlesztése
� a Tímár utcai Máltai Játszótér melletti beton focipálya felújítása és kosárlabdapálya kialakítása

4. KÖRZET (Kaszásdűlő, Aquincum, Filatorigát, Gázgyár, Óbudai-sziget, a Selyemgombolyító környéke)
� pingpongasztalok árnyékolása a kaszásdűlői multifunkciós téren 
� a napvédelem megoldása és ivókút telepítése a Búza utcai játszótéren 
� járda építése a Boglya utca és az Apát utca közötti zöldfelületen  

5. KÖRZET (Mocsárosdűlő, Rómaifürdő, Római-part, Római lakótelep)
� esőkert a Silvanus sétányon
� udvar fejlesztése a Pitypang Óvoda Gyöngyforrás Tagóvodájában (Dósa utca) 
� közösségi tér kialakítása utcabútorokkal, sporteszközökkel

6. KÖRZET (Óbudai lakótelep – Déli rész, Flórián tér)
� a Föld utca és a Solymár utca közötti zöldfelület fejlesztése
� a Bécsi út, a Váradi utca, az Érc utca és a Gyenes utca által határolt parkos rész fejlesztése
� a Reménység utcai játszótér fejlesztése

7. KÖRZET (Belső-Óbuda, Újlak, Újlaki rakpart)
� az Óbudai Vackor Óvoda belső környezetének fejlesztése
� fedett kerékpártároló telepítése a Kiscelli utcában 
� a Tímár utca zöldítése, a Pacsirtamező utca és Szőlő utca közé eső szakaszon

8. KÖRZET (Rókahegy, Csillaghegy, Kossuth Lajos üdülőtelep)
� udvarfejlesztés a Pitypang Művészeti Óvoda Hunyadi utcai székhelyén 
� udvarfejlesztés a Pitypang Művészeti Óvoda Ürömi úti tagintézményében
� kutyaillemhelyek létrehozása

9. KÖRZET (Ezüsthegy, Pusztadomb, Békásmegyeri lakótelep – hegy felőli oldal, 
Békásmegyer – Ófalu, József-hegy)
� a Bebó Károly utca és a Jendrassik György utca közötti terület zöldítése, parkosítása
� közösségi sószoba kialakítása a Békásmegyeri Közösségi Házban
� ivókút kiépítése és zárható szekrények telepítése a Táncsics futópályához 

10. KÖRZET (Békásmegyeri lakótelep – Duna felőli oldal, Északi Városkapu, Pünkösdfürdő)
� udvarfejlesztés a Medgyessy Bölcsődében 
� a Kabar utcai játszótér felújítása
� közösségi tér kialakítása a Madzsar József utcai szolgáltatóháznál 
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Víztakarékossági akciónk keretében TÉRÍTÉS-
MENTESEN BIZTOSÍTUNK a harmadik 
kerületi lakosság számára olyan csomagokat, 
amelyekben különféle áramlásszabályozók ta-
lálhatók. Az eszközök segítségével hosszútávon 
akár 40 százalékkal is csökkenthető a vízfogyasz-
tás mértéke háztartásonként. A program az Euró-
pai Unió támogatásával jött létre.
Az egységcsomagok speciális áramlásszabályozó-
kat tartalmaznak, amelyeket csapokra vagy zuha-
nyfejekre könnyen rá lehet szerelni a csomag mellé 
adott kulcs segítségével. A berendezések segítenek 
optimalizálni a vízfogyasztást, így a víz- és csator-
nahasználat költségeit is csökkentik. Továbbá öko-
lógiai lábnyomunkat is mérsékeljük a kevesebb 
vízfogyasztással, ezzel is hozzájárulva egy fenntart-
hatóbb jövőhöz.
Csomag tartalma:
• 3 darab perlátor,
• 2 darab áramlásszabályozó ,
• 1 darab perlátor kulcs,
• 1 darab használati útmutató.
A perlátor segítségével a kézmosás és a mosogatás 
vízhasználatát csökkenthetjük, névleges teljesítmé-
nye 4 liter/perc. Az áramlásszabályozó a zuhanyzás 
vízigényének mérséklésére alkalmas, névleges telje-
sítménye 6 liter/perc. A perlátor kulcs segítségével a 
perlátor könnyen beszerelhető a csaptelepek több-
ségébe. A használati útmutató pontos és részletes 
leírással és képekkel szolgál a beszereléshez.

Az átvétel feltétele az obuda.hu/viz oldalról le-
tölthető formanyomtatvány kitöltése, aláírása és 
leadása az átvételkor. Azoknak az igénylőknek, 
akiknek nincs lehetősége kinyomtatni a nyilatko-
zatot, a helyszínen is biztosítunk belőle. A Perlátor 
Program részvételi szabályzatát is az obuda.hu/
viz oldalon ismerhetik meg.

A csomagokat a sikeres igénylők a következő 
időpontokban és helyszíneken vehetik át:

2024. május 31. péntek 13:00 – 19:00 óráig
Csillaghegy Közösségi Ház (1039 Budapest, Mátyás király út 13-15.)
Kaszásdűlői Kulturális Központ (1033 Budapest, Pethe Ferenc tér 2.)

2024. június 01. szombat 8:00 – 15:00 óráig
Óbudai Kulturális Központ (1032 Budapest, San Marco utca 81.)
Békásmegyeri Közösségi Ház (1039 Budapest, Csobánka tér 5.)

Az akción való részvétel regisztrációhoz 
kötött, amit a már megszokott online felü-
leten, az obuda.hu/akcio oldalon tehetnek 
meg a harmadik kerületiek 2024. május 
20-ig. Egy harmadik kerületi lakos egy cso-
magot igényelhet. Az akcióra való jelent-
kezés menete a következő:

AKCIÓ

VÍZ-
TAKARÉKOSSÁGI

• Bejelentkezés felhasználónév és jelszó  
megadásával

• Regisztráció a kedvezményes vásárra:  
kattintás a módosításra, majd az adatok  
megadása után a mentésre

• Kattintás az „Akcióink” menüpontra
• Kattintás a „Víztakarékossági akcióra”
• Kattintás a „Kosárba” gombra, majd kattintás  

a „Megrendelés” gombra
• A megadott email címre visszaigazoló emailt 

küldünk a megrendelésről

Viz2024_190x272.indd   1Viz2024_190x272.indd   1 2024. 04. 16.   9:102024. 04. 16.   9:10
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JÚLI. 13. / SZOMBAT / 20.00
ÖRÖMZENE
OROSZ ZOLTÁN & BARÁTAI

JÚNI. 28. / PÉNTEK / 20.30  BEMUTATÓ 
JÚNI. 29. / SZOMBAT / 20.30 
JÚNI. 30. / VASÁRNAP 20.30 

BŰNÖS ORFEUM
orfeumi alvilág

Székely Vladimir főkapitány-helyettes…………………………………Mihályfi Balázs 
Tábori Kornél zsurnaliszta…………………………………………………Szemenyei János 
Freystädtler Flóra vörös báróné…………………………………………Ullmann Mónika

Zenei vezető: Károly Katalin és Szemenyei János 
Zongoránál: Károly Katalin 
Írta és rendezte: Réczei Tamás

Az Óbudai Társaskör Produkciója.

A projekt a Budapest 150 emlékév részeként, a Pro Cultura Urbis 

Közalapítvány anyagi támogatásával valósul meg.

JÚLI. 4. / CSÜTÖRTÖK / 20.00
LÁNYOS ÉS FIÚS APÁK
Családi történetek emberi hangra, 
dobokra és szaxofonra
DÉS LÁSZLÓ
DÉS ANDRÁS
GRECSÓ KRISZTIÁN

Sonatina Produkció

JÚLI. 5. / PÉNTEK / 20.00
A KONTINENS KÖZEPÉN
Dallamvándorlás kelet és nyugat 
között énekhangra és vonósokra
a LISZT FERENC 
KAMARAZENEKAR koncertje

Művészeti vezető: Várdai István
Hangversenymester: Tfirst Péter
Közreműködik: Horti Lilla - ének

JÚLI. 11. / CSÜTÖRTÖK 20.00
NEONFÉNYES BUDAPEST

GÁJER BÁLINT és a 
BUDAPEST RAGTIME BAND estje

JÚLI. 12. / PÉNTEK / 20.00
12 CSELLÓVAL 
ÉVSZÁZADOKON ÁT 
A MÁV SZIMFONIKUS ZENEKAR 
csellószólamának koncertje

JÚLI. 18. / CSÜTÖRTÖK / 20.00
PALYA BEA 
ÉS ZENEKARA

ÓBUDAI TÁRSASKÖR 

1036 Budapest, Kiskorona utca 7.
Tel: + 36 1 250 0288
E-mail: info@obudaitarsaskor.hu
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Soha nem adhatjuk fel a küzdelmet 
az igazságtalansággal és az em-
bertelenséggel szemben, ez az üze-
nete a roma ellenállás napjának. 

Május 16-án ezúttal is azokra a cigány hő-
sökre emlékeztünk, akik 1944. május 16-án 
fellázadtak az auschwitz-birkenaui kon-
centrációs táborban náci fogvatartóik ellen, 
valamint a porrajmos, a roma holokauszt 
áldozataira. 

Az Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat 
és Óbuda-Békásmegyer Cigány Nemzetisé-
gi Önkormányzat képviselői a kerületi roma 
holokauszt-emléktáblánál közösen hajtottak 
fejet. Ahogy az önkormányzat is írta, még 
mindig nem eléggé kutatott, és még mindig 
nem eléggé széles körben ismert a porraj-
mos, a roma holokauszt története, valamint 
az európai romák ma is példamutató ellenál-
lásának története. 

1944. május 16-án Auschwitz-Birke-
nauban a cigány láger rabjai megtagadták 
az együttműködést, kezük ügyében levő 
eszközökkel felfegyverkezve szembeszáll-
tak az őrökkel, fellázadtak az tisztek ellen, 
akik gázkamrába akarták terelni őket. 

A romák azon az éjszakán magukra zár-
ták a barakkok ajtajait, kezükben a maguk 
által faragott fegyverekkel, amelyeket töb-
bek között husángokból, üvegcserepekből, 
az ágyból kiszerelt vasrudakból készítettek.

A meglepő és bátor kiállás eredménye-
ként azon a napon egy cigány ember sem 
halt meg, az ellenállást követően viszont 
a cigányokkal szembeni kegyetlen, ember-
telen bánásmód – ha 
lehet – még tovább 
fokozódott. 

1944. augusztus 
2-áról 3-ára virradó-
ra, egyetlen éjsza-
ka alatt háromezer 
roma gyermeket, nőt 
és férfit végeztek ki 
(ötven éve augusztus 
2. a roma holokauszt 
emléknapja).

Május 16-át tehát 
a roma ellenállás nap-
jaként tartjuk számon 
‒ egyes közösségek 
pedig a roma bátorság 
és ifjúság napjaként 
‒, megemlékezve 

a roma holokauszt áldozatairól és fejet hajt-
va az egymásért, családjaikért és önmagu-
kért kiálló bátrak előtt.

A méltó megemlékezés akkor lehetséges, 
ha emléküket ápoljuk, ha a hosszú ideje el-
hallgatott, elfeledett történelmi eseménye-
ket feldolgozzuk, közzétesszük és az iskolá-
inkban tanítjuk.

obuda.hu/ aradi

Fel kell dolgozni
Fellázadtak az auschwitz-birkenaui koncentrációs 
táborban náci fogvatartóik ellen

„Feljelentést teszünk az Ösz-
szefogás Óbudáért Egyesület 
ellen, miután felmerült a gyanú, 
hogy az egyesület törvényelle-
nesen fizeti a Fidesz-KDNP pol-
gármester-jelöltje, Bús Balázs 
kampányát” – jelentette be dr. 
Kiss László polgármester Kará-
csony Gergely főpolgármester-
rel közös sajtótájékoztatóján. 
Az egyesület vezetője, Csikósné 
Mányi Júlia hazugságnak nevezte 
a vádakat, és feljelentést tesz.

„Felveti a költségvetési csalás, a válasz-
tás, a népszavazás és az európai polgári 
kezdeményezés rendje elleni bűncselek-
mény, továbbá a választói akarat tiltott 
befolyásolásának alapos gyanúját az Ösz-
szefogás Óbudáért Egyesület kampányban 
végzett tevékenysége” – mondta dr. Kiss 
László a sajtótájékoztatón. Óbuda-Békás-
megyer polgármestere szerint a Bús Ba-

lázs volt fideszes polgármester mögött álló 
egyesület az államtól kapott támogatáso-
kat közvetlenül a választásban részt vevő 
fideszes jelöltekre költi, ami viszont tör-
vényellenes, és ez szerinte bizonyítható is, 
és a Kórház utcai panelház tetejére helye-
zett óriásplakátot emelte ki, ami a fideszes 
Bús Balázsért kampányol, de az egyesület 
nem jelölőszervezet, hanem egy civil tár-
saság. Kiss szerint az egyesület beszámo-
lóiból kiderül, hogy szinte csak közpénzből 
gazdálkodik, és

Összességében az Összefogás Óbudáért 
Egyesület 2013-2022 között 114 millió 682 
ezer 168 forint közpénzt kapott. „Ezúton 
szeretném jelezni, hogy a büntetési tétel 
öt évtől tíz évig terjedő szabadságvesztés, 
ha a költségvetési csalás különösen jelen-
tős vagyoni hátrányt okoz, vagy ha a kü-
lönösen nagy vagyoni hátrányt okozó költ-
ségvetési csalást bűnszövetségben vagy 
üzletszerűen követik el” – tette hozzá. „A 
kormány próbál jogtalan befolyást gyako-

rolni a választások megnyerése érdekében. 
Az óbudai eset nyomán most már egészen 
bizonyos, hogy álcivil szervezetek egész 
hálózatát hozta létre a kormány annak ér-
dekében, hogy a közpénzeket saját válasz-
tási sikere érdekében hasznosítsa” – fogal-
mazott Karácsony Gergely főpolgármester 
ugyanezen a sajtótájékoztatón.

Az érintett Összefogás Óbudáért Egye-
sületet Csikósné Mányi Júlia, a Fidesz 
önkormányzati képviselője vezeti. A kép-
viselő az egyesület Facebook-oldalán rea-
gált a vádakra. „A napokban Óbuda DK-s 
polgármestere többször is olyan valótlan 
kijelentéseket tett, amelyek mind engem 
személyesen, mind az általam vezetett civil 
szervezetet támadták és tüntették fel rossz 
színben.

(...) A személyemet érintő hazug állítá-
sok és az Összefogás Óbudáért Egyesületet 
lejáratni szándékozó kijelentések miatt ter-
mészetesen meg fogom tenni a szükséges 
feljelentéseket” – állt a posztban.

Választási csalás alapos gyanúja 
miatt tettek feljelentést
Az érintett egyesület vezetője hazugságnak nevezte a vádakat
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Az Óbudai Múzeumba érkezett egy 14. szá-
zadi gyönyörű Madonna szobor, amelyet fel-
tehetően egykor Piast Erzsébet királyné ado-
mányozott az óbudai klarisszáknak. 

A különleges szobor szeptember 26-ig az Óbuda - Egy város három 
arca című állandó kiállítás középkori termében tekinthető meg.

Az Óbudai Múzeum szakemberei elkötelezettek a városrész kö-
zépkori történelme iránt, és azért, hogy azt a nagyközönség számára 
bemutassa. Az ő odaadó munkájuk eredményeként, április végén 
a piliscsabai római katolikus plébániától kapták kölcsön a Madon-
na-szobrot.

Az Óbudai Múzeum állandó várostörténeti kiállítása 2010 óta 
várja a látogatókat. A kiállítás 3. kerületi lakosok számára ingyene-
sen megtekinthető. Természetesen a kiállítás azóta nem változatlan. 
A múzeum munkatársai folyamatosan dolgoznak a gyűjtemények 
gyarapításán. Számos adomány, felajánlás érkezik a múzeum részé-
re, de olykor egy-egy kölcsön tárgy is színesíti a kiállításokat.

Aki többet szeretne tudni arról, hogy milyen háttérmunka ered-
ményeként sikerült a múzeumnak több, a középkori Óbudáról 
az évszázadok alatt elkerült műtárgyat – legalább időlegesen – újra 
származási helyén megmutatni a nagyközönségnek, látogasson el 
az Óbudai Múzeumba május 23-án, Műtárgyak Éjszakája karsza-
laggal, és hallgassa meg a "Középkor kölcsönben" című műtárgy-
bemutatót!

A nyár folyamán és a szeptemberi Ars Sacra fesztivál keretében 
pedig még számos egyéb alkalommal is megismerkedhetnek a Ma-
donna kalandos történetével. Kövessék az Óbudai Múzeum online 
felületeit a pontos dátumokért!

Madonna az Óbudai 
Múzeumban

Az izglamas 14. századi műtárgy szeptember végéig látható

A múzeumok nemzetközi napját 
május 18. érdemelte ki: az óbu-
da-békásmegyeri múzeumok kitün-
tetett figyelmet fordítottak és for-
dítanak a jeles napra, hiszen a III. 
kerület gazdag történelmi öröksé-
gét számos múzeum, gyűjtemény 
és kulturális intézmény ápolja.

Az Óbudai Múzeum állandó és időszaki tár-
latai mellett rendszeresen szervez progra-
mokat, múzeumpedagógiai foglalkozásokat 
a látogatók számára, hogy közelebb hozza 
és a lehető legtöbb nézőpontból megmu-
tasson egy adott történelmi kort, eseményt 
vagy éppen kiemelkedő képviselőjét. A mú-
zeum műtárgybemutatóval készült a múze-
umok nemzetközi napja kapcsán rendezett 
műtárgyak éjszakájára.

Ezúttal Piast Erzsébet királynénak, Nagy 
Lajos király édesanyjának, Óbuda mecé-

násának tevékenységét és a személyéhez 
kapcsolódó egyházi tárgyakat Benyóné Dr. 
Mojzsis Dóra, az Óbudai Múzeum közép-

korszakértő régész-muzeológusa segítségé-
vel ismerhették meg a látogatók.

Annak szintén hagyománya van, hogy 
a kerületi múzeumok otthont adnak szí-
nes kulturális programoknak. A Vasarely 
Múzeum Szombati szemezgető című prog-
ramjával készült a múzeumok világnapjára. 
A családi program a gyűjtemény legna-
gyobb művét állította a középpontba: kide-
rült, hogyan tervezte meg Vasarely monu-
mentális szőnyegét. (Szombati szemezgetőt 
minden hónap harmadik szombatján tarta-
nak a múzeumban, amikor a 6–26 éves lá-
togatók, valamint az őket kísérő két felnőtt 
részére a belépés díjtalan a kiállításokra.)

A Magyar Kereskedelmi és Vendéglátó-
ipari Múzeumban június 6-án folytatódik 
a Bohém-klub rendezvénysorozata a Kultea 
színpadán, a törzsvendégeket és az új érdek-
lődőket egyaránt sok szeretettel és a régi jó-
kedvvel várják a Bohém Ragtime Jazz Band 
koncertjére.

Otthonosan a kerületi kiállítóterekben
Májusban ünnepeltük a múzeumok nemzetközi napját
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Május 15-én töltötte be 70. élet-
évét az olimpiai ezüst- és bron-
zérmes, világbajnoki harmadik 
helyezett, Európa-bajnok úszó, 
orvos, dr. Gyarmati Andrea, kerü-
letünk díszpolgára. Isten éltesse 
a nagyszerű sportolót, orvost, 
publicistát és közösségépítőt!

Kevés magyar sportoló mondhatja magá-
ról, hogy édesanyja és édesapja is a Nem-
zet Sportolója, valamint férje is olimpiai 
bajnok. Gyarmati Andrea igen. 1954. má-
jus 15-én született Budapesten Székely Éva 
úszó és Gyarmati Dezső vízilabdázó gyer-
mekeként.

Alig öt évesen már a BVSC-uszodában 
szelte a vizet - írja róla a Magyar Olimpi-
ai Bizottság honlapja -, majd 10 év múlva, 
1969-ben a Ferencvárosba igazolt. Még 
a vasutasok dresszében nyerte első országos 
bajnoki címét, és 14 évesen már válogatott 
volt. Juniorként háromszoros Európa-bajnok 
lett, '68-ban tagja volt a Magyar Olimpiai 
Csapatnak, Mexikóban háromszor is pont-
szerző és ötödik helyezett is volt. Az edző-
je szerepét édesanyja vállalta: az olimpiai 
arany- és ezüstérmes, Európa-bajnoki má-

sodik mellúszó, többszörös főiskolai világ-
bajnok mesteredző Székely Éva.

Mexikó után Gyarmati Andrea hozta 
az igazán nagy eredményeket, a hetvenes 
évek első felében a magyar úszósport egyik 
legnagyobb alakja lett, erőssége a pillangó- 
és a hátúszás volt, de a gyorsváltóval is „ott 
volt az élen”. Nyert két Európa-bajnokságot, 
két Eb-ezüstöt és egy világbajnoki bronzot. 
A csúcsot a müncheni olimpia jelentette: 
100 háton ezüst-, pillangón bronzérmes volt, 
a gyorsváltóval negyedik helyen végzett. 
Az olimpia évében 1:03,8-cal világcsúcsot 

úszott 100 pillangón; 
többször döntött meg Eu-
rópa-csúcsot.

A budapesti Kölcsey 
Ferenc Gimnáziumban 
érettségizett. 1975-ben 
befejezte az úszást, majd 
három év múlva megsze-
rezte az orvosi diplomát. 
Gyermekgyógyász, orto-
péd szakorvos. Dolgozik 
a Heim Pál Gyermekkór-
házban, a SOTE Ortopéd 
Klinikáján is, a kilenc-
venes évektől háziorvos, 
televíziós orvosi szakér-
tő.

1995-ben – szüleihez 
hasonlóan – az Úszó Hí-
rességek Csarnokának 
tagjává választották. 
Több társadalmi szerep-
vállalással is népszerűsí-
tette sportágát: 2017-ben, 
a FINA vizes világbaj-
nokság nagykövete volt, 
2005-ben az árvízká-
rosultak megsegítésére 
szervezett úszógálán 

ugrott meden-
cébe. Korábbi 
férje – az egykor 
szintén fradis – 
dr. Hesz Mihály, 
Mexikó egyik 
olimpiai bajno-
ka, Tokióban 

ezüstérmes kajakozó (K1 1000 m), akivel 
közös fiuk, Máté válogatott, junior világbaj-
nok, KEK-győztes, felnőtt magyar bajnok 
vízilabdázó, a Magyar Vízilabda Szövetség 
egykori főtitkár (2016).

Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat 
2023-ban választotta kerületünk díszpol-
gárává. Dr. Kiss László III, kerületi pol-
gármester köszöntőjében azt mondta, hogy 
Gyarmati Andreára joggal lehet büszke 
minden magyar. "Mi pedig itt, a harmadik 
kerületben kiválasztottnak is érezhetjük 
magunkat, hiszen nem csupán gazdag élet-

útja köti sok-sok szállal Óbudához, hanem 
gyökerei is, hiszen itt élt édesanyja, Székely 
Éva magyar olimpiai bajnok úszó és édes-
apja is, a szintén olimpiai bajnok vízilab-
dázó Gyarmati Dezső. És Andrea folytatva 
szülei hivatását, hitvallását, ő maga szintén 
nemcsak élsportoló, hanem aktív tagja is 
kerületi közösségünknek. Hiszen amikor 
sportrendezvényre hívjuk, ő örömmel tart 
velünk és biztatja a résztvevőket, vagy ha 
éppen kerületünket kell nagyobb nyilvá-
nosság előtt képviselni, ő akkor is örömmel 
veszi ki a részét a munkából, ahogyan tette 
például Buda, Pest és Óbuda egyesülésének 
150. évfordulóját köszöntő videónkban: 
szívből, értő módon kapcsolódott a jelentős 
ünnephez, kiemelve, hogy kötődésünk a fő-
városhoz és a harmadik kerülethez hogyan 
is fűződik egybe. Köszönjük Andrea mun-
káját kerületünk nevében! Köszöntjük szü-
letésnapján!" - zárta a polgármester.

„Víz és szeretet nélkül  
nem tudok élni…”

70 évvel ezelőtt született Gyarmati Andrea 
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A Karácsony Gergely vezette Fővárosi 
Önkormányzat az elmúlt évek során nagy 
hangsúlyt fektetett az egészségügyi fej-
lesztésekre. A 2020-2024 közötti időszakra 
vonatkozóan  50 milliárd forint plusz for-
rást szereztek Budapest egészségügyi alap- 
és szakellátásának fejlesztésére, és ebből 
indították el az Egészséges Budapest Prog-
ramot is. Az összegből háziorvosi és járóbe-
teg-szakellátási fejlesztéseket, orvosi eszkö-

zök beszerzését és épületek korszerűsítéseit 
támogatják. A már elkészült beruházások 
mellett jelenleg is zajlanak fejlesztések több 
kerületben.
A III. kerületben az Egészséges Budapest 
program támogatásával valósult meg példá-
ul a Dr. Faragó Sándor Gyermekegészség-
ügyi Központ átadása is. Ez személyesen is 
nagyon fontos nekem, sokat dolgoztam én is 
azon, hogy a kerületnek végre legyen egy 
modern gyerekrendelője.

A Víziorgona utca 8. szám alatt található 
új egészségügyi intézményt közösségi sza-
vazás útján nevezték el a „Pingpong doki” 
néven legendássá vált harmadik kerületi 
gyermekpszichiáter szakorvosról.
Karácsony Gergely április végén jelentette 
be azt is, hogy ismét Budapesti szűrőprog-
ramot indítanak. A programban sok ezer 
budapestinek biztosítanak ingyenes egész-
ségügyi szűréseket, amelyekért akár több 

tízezer forintot is ki kellene fizetniük. Van-
nak ugyanis olyan tények, amelyekbe nem 
lehet belenyugodni. Ilyen az, hogy Magyar-
országon minden negyedik ember olyan 
betegségben hal meg, amelyik megelőzhető 
lett volna, és nem lehet belenyugodni abba 
sem, hogy Budapesten a várható élettartam 
mintegy 5 évvel kevesebb, mint más euró-
pai nagyvárosokéban.
A főváros ezen akar változtatni, ezt szolgál-
ja az egészségügyi program, amely már öt 

éve elindult. A program most futó eleme ar-
ról szól, hogy a diagnózis után a gyógyulás-
ban is segítséget nyújt, szaknyelven ezt on-
kodiagnosztikai betegút-menedzsmentnek 
hívják. Ez azt jelenti, hogy a kerületi szak-
rendelőkkel együttműködésben segítenek 
megszervezni az összes szükséges vizsgá-
latot 30 napon belül, és ehhez plusz forrást 
a szakrendelőkön keresztül biztosítanak.
Nagy öröm számomra, hogy a III. kerület-
ben a Csobánka térre és a Heltai Jenő térre is 
megérkezett az Egészséges Budapest prog-
ram szűrőbusza, amely ingyenes egészség-
ügyi vizsgálatokkal várta a lakosokat, szak-
orvosi tanácsadást is nyújtva. A vizsgálatok 
között ultrahangvizsgálat, mellkasi röntgen, 
EKG, melanóma szűrés, valamint a bokára 
és a karokra is kiterjedő ortopédiai vizsgá-
latokra is lehetőség nyílt az Egészséges Bu-
dapest program szűrőbuszán.
Mindehhez természetesen az is kell, hogy 
ne adjuk a szakrendelőinket: a budapestiek 
döntésének megfelelően ne engedjük álla-
mosítani a kerületi szakellátást! Amit az ál-
lam eddig átvett, az biztos rossz kezekbe 
került. Az önkormányzat Óbudán is csak 
fejlesztette a rendelőintézeteket. Az egész-
ség és a gyógyítás nem lehet a kiváltságos 
kevesek biznisze, a gyógyulás lehetősége 
mindenkinek jár!

a szerző Óbuda-Békásmegyer  
országgyűlési képviselője

SZABÓ TÍMEA:

  
A programban sok 
ezer budapestinek 
biztosítanak 
ingyenes 
egészségügyi 
szűréseket, 
amelyekért akár 
több tízezer 
forintot is ki kellene 
fizetniük.

SZŰRŐVIZSGÁLATOKKAL  
EGY EGÉSZSÉGESEBB

BUDAPESTÉRT!
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HIRDETÉSEK
FOGTECHNIKUS! Fogsorjavítás 6 000, 
alábélelés 18 000, új fogsor készítés: 
55 000. Az Árpád-híd közelében. T: 

0620 927 6967
l

Bélyeget, papír-, fémpénzeket, 
festményeket és egyéb régiséget 
vásárolunk, árverésre átveszünk. 
VI. Andrássy út 16. Tel: 061317 4757, 

H-Sze:10-17, Cs: 10-19
l

Villanyszerelés azonnal! Hibaelhárí-
tástól a teljes felújításig. Petrás József 
villanyszerelő mester. Elmű ügyinté-
zés +3620 934 4664, 061 246 9021

l
"Életjáradékot fizetne leinformálható 
ügyvéd/pedagógus házaspár ingat-
lan örökléséért. Telefon: 0670/252-

4897"
l

Festést, mázolást, burkolást vállalok, 
nyugdíjasoknak kedvezménnyel. 

Bútormozgatással takarítással. Tel.: 
06-30/422-1739, 06-30/6919-424

l
KONTÉNEREXPRESS 4-10 köb-

méteres lenyitható konténerekkel, 
kézi-gépi rakodással, lomtalanítás 

kedvezményekkel. 0630/9-484-000, 
www.kontenerexpress.hu

l
Lakásfelújítást vállalok: festés-mázo-
lást, burkolást, kőművesmunkákat, 
házak hőszigetelését. 06-30-691-

9424, 06-30/422-1739
l

Műgyűjtőnő készpénzért vásárol, ara-
nyakat, ezüsttárgyakat, hagyatékot, 
karórákat, pénzérméket Herendiket, 

festményeket, gyűjteményeket. 
Kiszállás díjtalan. Üzlet: III. Bécsi út 137. 

+3630/400-3645, zsolnay08@gmail.
com
l

REDŐNY, reluxa, szúnyogháló stb. 
szerelése, javítása garanciával! Kerü-

leti redőnyös. 0670 341 9489
l

KELETI SZŐNYEG és műtárgy becsüs 
vásárol régi keleti szőnyegeket, sérült 
állapotban is, készpénzfizetéssel. A ki-

szállás díjtalan. Tel: 0630/456-3938

KÖNYVEKET, könyvtárakat, műtár-
gyakat Vértesi Antikvárium vásárol. 

Díjtalan kiszállással. www.vertesiantik-
varium.hu 0620/425-6437

l
Fiatalos, III. kerületben lakó 72 éves 
hölgy társat keres kiránduláshoz. 

0620 927 0386
Szobafestés, mázolás, tapétázás 
bútor mozgatással, garanciával. 

0630/849-6264
l

Tisztasági festés 800 FT/m2-től. 
Lakások, kerítés mázolása, parketta 
csiszolás 0620/9455-473 0630/499-

1814
l

Teljes lakásfelújítás, gipszkarton 
szerelés, homlokzati hőszigetelés 
saját állványzattal, festés mázolás 

és tapétázás, hideg- meleg burkolás 
,víz-villany-szerelés .Több évtizedes 

tapasztalattal.. Budapest és vonzás-
körzetében. Kedvező korrekt árakkal! 
www.szilardinvest.hu Stefán Szilárd 

06309643857
l

Gyógy- és gerinctorna, rehabilitáció 
és rekreáció csoportosan és egyé-
nileg a Testvérhegyen. Keressen 

bizalommal! +3620/6100719
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Következő tervezett megjelenés: 2024. MÁJUS 31.

A gyerekek online biztonsága lesz a téma május 27-én délután az Eser-
nyősben. Melyik civil szervezet szakértői vesznek részt a programon? 

REJTVÉNY LAKÁS- 
FELÚJÍTÁS! 

Szobafestés,  
mázolás, parkettázás,  

csempézés, vízszerelés,  
villanyszerelés, kőműves,  

és kisebb munkákat  
is vállalok -  

garanciával.  
HALÁSZ TIBOR  
generálkivitelező  
 06 1 202 2505 /  
06 30 251 3800 

Sok szeretettel várja 
önöket az Esernyős 

Kávézó – kávékülönle-
gességekkel, sütemé-
nyekkel, minden nap 

friss, házias ételekkel. 
Menünk megtalálha-
tó a www.facebook.

com/esernyos oldalon. 
Az ételeket előren-
deléssel igényelhe-
tik: 0630 883 1953

VÁR AZ 
ESERNYŐS

Sok szeretettel várom 
kedves ügyfeleimet

ételérzékenység meg-
határozására,  testsúly-

csökkentésre,  
természetes  

eszközökkel való
dohányzás leszoktatás-
ra, illetve biorezonancia

mérésre. Kérjen  
időpontot telefonon:
06209763354

 

Huszti úton, 15 m2,  
tetőtér beépítve,  

LINDAB tető,
tetőablak, áram  

bevezetve,
1/1 tulajdonú

Irányár:  16.5 m forint
06 30 6160 781

www.termeszet 
gyogyaszcsillaghegy.hu

GARÁZS  
ELADÓ!     
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GYEREKNAP ÓBUDÁN 
– Egy nap az egész családnak!

Tartsanak velünk ingyenes 
programjainkon, várjuk Önöket 
szeretettel!

A SZÜLŐKRE

IS GONDOLUNK:

Este Mystery Gang 

rockabilly zenekar

és Irigy Hónaljmirigy

nagykoncert!

A programváltoztatás jogát fenntartjuk.

HARMADSZOR ÓBUDÁN-

 IDÉN BÉKÁSON
Május 26., vasárnap 
          10.00 és 21.30 között

Május 26-án 
napközben csak 
a gyerekeké a
CSOBÁNKA TÉR!

Vágó Piros
A nap háziasszonya:

PROGRAMOK
10.00–11.00 100 Folk Celsius Együttes

11.30–12.20 Mesekocsi Színház - Az állatok nyel-
vén beszélő juhász - zenés interaktív mesejáték

12.30–13.30 Solymászás bemutató

14.30–15.30 Kaláka együttes 

16.05–16.30 Hrutka Róbert Quartett

16.30–17.00 Meseíró pályázat díjátadó ünnepség 

17.00–18.00 Solymászás bemutató

18.00–19.00 Mystery Gang zenekar élő koncert 

20.00–21.30 Irigy Hónaljmirigy együttes 
élő koncert 

Interaktív gyerekprogramok – arcfestés, 
kézműveskedés, bohóc 

Kézműves árusok és gasztrosátrak  
gondoskodnak a vásári hangulatról.

2024
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